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3355 SK Papendrecht
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Het Hof 1
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0345 22 93 00
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4142 DA  Leerdam

Leerdam

0345 63 21 00

Wonen in Spanje
doe je met
Van Ekeren Kuiper
Een woning in het zonnige Spanje: de ultieme droom voor 
veel mensen. Voor jezelf, als investering of beide. 
Wij helpen deze droom waar te maken, door je van 
A tot Z te begeleiden. Van aankoop tot financiering. 
Van verhuur tot beheer. Je hebt ons Voor ‘t Leven.

De Wederik 2
PapendrechtCulemborg

Benieuwd 
geworden?

Scan de QR- code

Onze adviseurs Sil van Putten, Ramon Putters 
en Jenno van Ekeren helpen je graag!



Seizoen 2024-2025
In deze editie onder andere:

•  Kozakken Boys
 Van Australië naar Kozakken Boys; het is een compleet andere wereld

•  SteDoCo
 Op de achtergrond bij SteDoCo Heren 1

•  Unitas Zondag
 ‘Wilde op dit niveau blijven, maar niet ten koste van alles’

•  GJS
 Opnieuw een Nieuwersteeg in GJS 1

•  SVW
 Samuël Scholsberg hoopt ‘thuis’ bij Unitas te groeien in zijn ontwikkeling

•  Sleeuwijk
 ‘Ik hoop dat er bij de superderby tegen Woudrichem niets meer op het 

spel staat’

•  Schelluinen
 Broers Van Boxtel kijken met Schelluinen graag vooruit

•  Vuren
 Ook nu weer de magie van het trainingskamp

•  SVS’65
 ‘Weer eventjes de voetbalschoenen aan, maar waarschijnlijk niet voor lang’
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Direct solliciteren via HR@all-om.nl BEN JIJ ALL OM?

Maak jij straks de  
mooiste keukens?

Ben jij een vakman, of ben je technisch  
en wil je opgeleid worden tot  
keukenmonteur?  
Dan is werken bij All-Om echt wat voor jou! 
 
Wij bieden je 

Een mooi salaris 

Je eigen servicebus 

Het beste gereedschap 

Een vast contract 
 
En niet te vergeten:  
• een 37,5 urige werkweek   • geen weekendwerk 
• begeleiding waar nodig  • een leuk en collegiaal team  

Of scan de QR-code

Nieuwe 
job?
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Futsal internationaal Oualid Tarifi t tevreden
met resultaten bij ZVG/Cagemax

Futsalstad Gorinchem heeft door 
ZVG/Cagemax zaalvoetbal op het 
hoogste niveau gekregen. Zowel 
de mannen als de vrouwen ma-
ken deel uit van de Nederlandse 
top. Met Oualid Tarifi t praten wij 
bij over de mogelijkheden voor 
de ZVG-mannen op middellange 
termijn.

Tekst Wout Pluijmert
Foto Den Uijl Fotografi e 

De KNVB heeft in december 2024 
na acht gespeelde wedstrijden de 
competitie opgesplitst in twee poules 
van acht. ZVG/Cagemax startte in 
januari van dit jaar met landskampioen 
Tigers Roermond als koploper in 
de kampioenscompetitie. Het gaat 
boven verwachting, want mogelijk 
gaat de ploeg van de vertrekkende 
en uiterst succesvolle coach Frank 
Brands als nummer drie de play-offs 
in. Belangrijk, want dat geeft het team 
belangrijke thuisvoordelen. Tarifi t heeft 
er ongeloofl ijk veel zin in. ,,Ik sprak al 
eerder uit dat ZVG met de beste acht 
van Nederland mee kon doen. Wij 
bewijzen nu wekelijks dat wij nog wel 
een stapje hoger kunnen.” 

Oualid Tarifi t, op het veld eerder 
in de vierde divisie uitkomend voor 
het Ridderkerkse RVVH, is inmiddels 
weer toegevoegd aan de selectie van 

het nationale team van bondscoach 
Miguel Andrés Moreno. “Ik wil nu echt 
bij Oranje blijven. Er is daar een hoog 
niveau en dat maakt ook mij weer 
sterker. De kans dat wij ons nog gaan 
plaatsen voor het EK lijkt mij echter niet 
zo heel groot.” Aanvankelijk had Tarifi t 
destijds twijfels om naar ZVG/Cagemax 
te gaan. “Pas toen de bondscoach 
aangaf mij ook een niveautje lager, in 
de eerste divisie, te blijven volgen ben 

ik akkoord gegaan. Nu wij met ZVG 
bij de top van Nederland horen is er 
natuurlijk geen enkele twijfel meer.” 
De inwoner van Maassluis komt vanaf 
2017 uit in het zaalvoetbal. Eerst bij 
tweedeklasser HBSS, daarna OACN-
Boys, waar grootmacht Hovocubo uit 
Hoorn hem wegkaapte. En nu dus 
ZVG/Cagemax. In september 2023 
haalde bondscoach Miguel Andrés Mo-
reno hem al bij de selectie van Oranje, 

waarna hij al twee wedstrijden tegen 
onder meer Saudi- Arabië speelde. 
Oualid Tarifi t kwam dus vorig jaar 
over van voormalig topclub Hovocubo 
naar ZVG/Cagemax. Hij werd samen 
met Bilal Kaddouri en Amin Amghar 
vanuit Hoorn gehaald om ZVG/Cage-
max eindelijk aan de titel te helpen en 
daarmee de langgewenste promotie 
naar de eredivisie. Tarifi t is tevreden. 
,,Het gaat eigenlijk boven verwachting. 

Na de winst bij ZVV Eindhoven staan 
wij op een punt van de derde plaats. 
Wij hebben de doelstelling, het linker-
rijtje, al gehaald, maar nu kunnen we 
bijschalen. Het is belangrijk om een 
goede positie voor de play-offs af te 
dwingen. Wij zullen er vol voor gaan, 
mede om ook onze huidige trainer 
Frank Brands het afscheid te geven dat 
hij verdient.”

ZVG/Cagemax heeft inmiddels de 
35-jarige Tilburger Mohammed
Allouch aangesteld als nieuwe hoofd-
trainer voor het komende seizoen. Het 
bestuur van ZVG/Cagemax is ver-
heugd over de komst van Allouch. Hij 
brengt een schat aan ervaring mee als 
voormalig zaalvoetbalinternational. Hij 
speelde 45 interlands en won meerdere 
Nederlandse titels. Tijdens zijn carrière 
kwam hij uit voor onder meer FC Eind-
hoven en FCK De Hommel, waarna hij 
zijn actieve loopbaan afsloot bij BE’79. 
Als trainer was hij eerder werkzaam bij 
de beloften van BE’79 en als hoofdtrai-
ner van Groene Ster Vlissingen. Tarifi t: 
“Ongetwijfeld een prima trainer. Ik heb 
goede verhalen over hem gehoord. 
Benieuwd wat hij ons kan leren.” 
Wijnbelt, al bijna tien jaar voorzitter, 
weet dat er ook straks een goede 
selectie staat. “Ik gun het mijn club en 
onze supporters dat ze vrijdags en soms 
ook op zondag in de Oosterbliek futsal 
op topniveau kunnen gaan zien.” 

ZVG/Cagemax aan de hand van internationaal Oualid Tarifi t op weg naar play-offs

Forse tegenslag voor Marloes Blom 
aan einde van het seizoen 

Veld- en zaalvoetbalster Marloes 
Blom - zij is fysiotherapeut bij 
Alpha in Zaltbommel - wist op 
die zaterdag (5 april, red.) in 
het Zeeuwse Kloetinge meteen 
dat het met haar knie goed 
mis was. ,,Het voorval was niet 
bijzonder. Ik maakte wel een 
rare beweging en verdraaide 
mijn knie met een pijnscheut tot 
gevolg.” 

Tekst: Wout Pluijmert
Foto Den Uijl Fotografi e 

,,Het zag er bepaald niet goed uit. 
Later wordt met het maken van een 
scan duidelijk wat er precies kapot 
is”, vertelde zij een dag na het 
voorval. Het was toen toch al een 
heel bijzonder weekeinde voor een 
deel van het team van Unitas. Een 
aantal speelsters maakt ook deel uit 
van het vrouwenzaalvoetbalteam 
van ZVG/Cagemax. Zij speelden op 
vrijdagavond de uitwedstrijd tegen 
Drs. Vijfje in Groningen, waarvoor 
ze 450 kilometer in het busje zaten. 
Zaterdag ging de reis met Unitas 
naar Zeeland en dat 275 kilometer 
vice versa. Met 725 kilometer in 20 
uur achter de rug, hebben de ladies 
dus wel wat voor hun sport over. 
En vergis je niet, in de zaal behoort 
ZVG bij de beste vijf van het land. 

Blom: ,,FC Marlène is in de zaal de 
echte top. Daar wordt twee keer 
in de week getraind. Toch ligt die 
tegenstander ons over het algemeen 
goed.”
De geboren Nieuwpoortse begon 
met voetballen bij het naburige 
Groot-Ammers. Haar kwaliteiten 
vielen op waarna zich aansloot 
bij de destijds populaire SteDoCo 
Academie. Toen deze ophield te 
bestaan stapte zij over naar GJS. 
Door de versnippering in het 
vrouwenvoetbal hebben Unitas, GJS 
en Heukelum elkaar gevonden en 
werken prima samen. 

Roy Waalboer, werkzaam als 
(meiden)coach bij de KNVB 
en eerder betrokken bij de 
voetbalacademie van SteDoCo, 
noemt de doorstart van het 
vrouwenvoetbal in Gorinchem 
een drietrapsraket. ,,Dat Unitas 
en GJS elkaar op het gebied van 
het seniorenvoetbal voor vrouwen 
hebben gevonden, is bijzonder”, 
liet hij weten. Edward Verduijn leidt 
de training en verzorgt de coaching 
van de vrouwenselectie, die uitkomt 
in de tweede klasse en haar 
wedstrijden vooralsnog op sportpark 
Molenvliet, de thuisbasis van Unitas, 
speelt. De nieuwe structuur op 
Molenvliet lijkt nog niet klaar maar 

er wordt hard aan gewerkt. Men 
wil mogelijk volgend seizoen al naar 
een SVO-vorm (samenwerkende 
vrouwen opleiding), die dan door 
de KNVB wordt erkend. In dat geval 
worden ook alle meidenteams aan 

de nieuwe vorm toegevoegd. Blom: 
,,Het lijkt erop dat er voor een 
nieuwe verenigingsstructuur moet 
worden gekozen. Het zal voor ons 
verder niet zoveel verschil maken.”
Marloes Blom vertelde een paar 

dagen voor haar pijnlijke blessure 
dat het voetbal op het veld 
goed te combineren is met het 
zaalvoetbal. ,,In de zaal behoren 
wij inderdaad bij de top van 
Nederland. Op het veld zijn wij een 
modale tweedeklasser. Met Unitas/
GJS/Heukelum hebben wij nog een 
kleine kans op het spelen van de 
nacompetitie, maar dan moeten 
wij niet meer te veel punten 
morsen.” De meiden moeten het 
in het restant dus zonder hun 
steunpilaar achterin doen. Dat 
geldt ook voor ZVG waar het, na 
het stoppen van de meiden die 
van Feyenoord waren gekomen, 
wekelijks toch al zoeken is naar 
een volledige bezetting. Coach 
Johan van der Hoek moest Esther 
Lakerveld al missen en nu valt dus 
ook Marloes Blom weg. Hij houdt 
zes speelsters over en dat is echt 
te weinig. Onlangs moest door 
ziekte van een paar speelsters 
wedstrijden worden uitgesteld. 
Blom: ,,Wij kunnen gebruik maken 
van gastspeelsters, dat mag. Zo zal 
het seizoen wel moeten worden 
afgerond. Het ziet er voor de 
toekomst niet echt goed uit. Het is 
de vraag of wij dit gaan volhouden 
en of wij nog van die types vinden 
die op vrijdagavond verre reizen 
willen maken.”Belangrijke speelster van ZVG/Cagemax schrikt van mogelijk zware blessure
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Spijksedijk 10
Tel. 0183 - 635 636

Autoschade Service
Gorinchem

www.asngorinchem.nl
       
     ijzersterk in
    schadewerk

WIJ GAAN TOT HET
UITERSTE VOOR

UW ZAAK

0183 - 356 752 • www.karakteradvocaten.nl

www.damendrukkers.nl

DRUKWERK,
WIJ MAKEN 
ER EEN 
SPORT 
VAN

GorinchemGorinchem

Kwekelstraat 2 - Gorinchem

Telefoon: 0183 - 68 94 11

info@woonstylinggorinchem.nl

www.woonstylinggorinchem.nl

Inspiratie opdoen?
Onze eigen & ervaren vakmensen brengen sfeer in uw huis

De winkel in Gorinchem 
voor wooninrichting

Raambekleding
Gordijnen, Paneel- gordijnen, 
jaloezieën, Shades, horren en 
nog veel meer.

Vloeren
Grootste keuze van Gorinchem 
in PVC, tapijt en laminaat. 

Seizoen 2022-2023
In deze editie onder andere:

•  Kozakken Boys
 Teus Visser jongste bestuurder kozakken Boys

•  SteDoCo
 Na veel tegenslag in het professionele voetbal vindt 
 Redouan El Hankouri rust in de polder

•  Unitas Zondag
 Import Amsterdammer Mauritsio Helstone woont in Brabant maar 

voetbalt voor Unitas (zo) 

•  SVW
 Denzel Libretto: ‘Ik hoor tegenstanders vaak zeggen: let op die linksback’

•  GJS
 Julien Dorrepaal: na drie kruisbandblessures klaar voor de nacompetitie

•  Woudrichem
 Yoeri Duyzer: Na 15 jaar gaan de kicksen aan de wilgen

•  ASV Arkel
 De twijfels van Sanders Dekkers: ‘Ik loop alleen maar te kwakkelen’

•  Herovina
 Lloyd Hobo nog niet top� t, maar wel in de basis bij Herovina

•  Vuren
  Jente en Tieme van der Vliet in de voetsporen van vader Hans

•  Unitas Za
 Noam van Wijk maakt overstap naar Unitas Zondag

www.fraimworks.nl

Colofon
Dit is een uitgave van Made By Elands. 
De Sportkrant verschijnt 2 x per jaar in 
een oplage van 32.000 stuks geheel full 
colour in de regio Gorinchem.
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GORCUMS BIERFESTIVAL 
ZONDAG 25 JUNI 2023 

 LOCATIE: LOCATIE:

 13.00-20.00 UUR 

TICKETS: 

VOORVERKOOP € 13.50 

via Dukes en Natuurcentrum 

AAN DE KASSA  € 16.00 

Incl. glas, 3 munten & € 1.00 donatie aan NCG 

CRAFT BEER 

WIJN,FRIS 

FOODTRUCKS 

MUZIEK & 

GEZELLIGHEID 
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Haarweg 11, 4205 NC Gorinchem
Tel: 0183 - 63 60 96
info@vroegh.nl   www.vroegh.nl

Arkelstraat 42
4201 KD  Gorinchem
0183 515 338
www.kleineuiltje.nl

Ook voor uw Wijn- en Wishkey proeverij!

Openingstijden:
Ma: 13.00 - 18.00 uur
Di: 09.30 - 18.00 uur
Wo: 09.30 - 18.00 uur
Do: 09.30 - 20.00 uur
Vr: 09.30 - 18.00 uur
Za: 09.30 - 17.00 uur
Zo: Gesloten

H O U S E     P R O J E C T     C L U B     R E S TA U R A N T     H O T E L     M A R I N A

H O U S E     P R O J E C T     C L U B     R E S TA U R A N T     H O T E L     M A R I N A
HOUSE   PROJECT   CLUB   RESTAURANT   HOTEL   MARINA

BURGSTRAAT 2-B   l   GORINCHEM
WWW. VROONMEUBELSTOFFERING.NL

TELEFOON 0183 - 633 188



Van Australië naar Kozakken Boys; 
het is een compleet andere wereld

Kozakken Boys leeft dit seizoen 
tussen hoop en vrees. Na de 
degradatie moet de club natuur-
lijk terug naar de tweede divisie. 
Dat blijkt dit seizoen geen abc’tje, 
maar als wij begin april met mid-
denvelder Grad Damen praten, is 
er nog hoop. Kunnen de ‘boys’ in 
de laatste weken van het sei-
zoen nog aanspraak op promotie 
maken?

Tekst Wout Pluijmert
Foto Teus Admiraal

Er wordt heel wat gerekend op De 
Zwaaier. Supporters rekenen vaak 
naar zichzelf toe, want ze willen zo 
graag naar de nacompetitie. Na de 
nederlaag op de eerste zaterdag van 
april in Kloetinge, ziet het er weer 
somberder uit. Waarschijnlijk komt er 
pas op de laatste speeldag uitsluitsel. 
Wij gaan het zien. Eén ding is zeker: 
Blauw Geel’38 en SV Meerssen heb-
ben een periodetitel. Koploper Hoek 
heeft nog niets. 

Grad Damen beseft dat de weg 
nog lang is. Maar een (vervan-
gende)periodetitel is wel de enige 
mogelijkheid om nog iets van het 
seizoen te maken. Damen sloot in 
aanloop naar dit seizoen iets later 
aan bij de selectie van de inmiddels 

ontslagen trainer Edwin Grünholz. 
Het waren voor de ex-prof, die bij 
TOP Oss uit zijn contract liep, in 
die eerste weken in augustus en 
september meteen drukke weken, 
want kleine Nova - inmiddels acht 
maanden - was op komst. Bijzon-
der is dat Ruud Brood, schoonvader 
van Damen, sinds ruim een maand 
voor de groep staat. De Gorcumer 
maakt na het vertrek van Grünholz 
het seizoen af bij Kozakken Boys. 
,,Een goede oplossing natuurlijk. 
Ruud heeft veel ervaring en zag ons 
zeker in de thuiswedstrijden, omdat 
hij mij wilde volgen, altijd aan het 
werk.’’

Of de hand van de ervaren coach 
zichtbaar is, vindt Damen lastig te 
zeggen. ,,Wat hij goed doet is een 
stukje structuur in het team brengen. 
Hij stelt duidelijk wat hij verwacht 
van de spelers. Dat konden wij wel 
even gebruiken.” Over structuur ge-
sproken, Brood zette Gwaeron Stout 
weer op zijn ‘eigen’ positie centraal 
op het middenveld. Met Nasser El 
Khayati weer beschikbaar en Frenk 
Keukens terug bij de groep, heeft 
Brood duidelijk meer opties. 

Grad Damen is de vierde generatie 
binnen de familie met als eerste 
voornaam Grad. De familiebanden 

op het kleine woonwagenkamp 
in Breda-Noord zijn sterk. Zijn opa 
was Grad ‘Gerrie’ Damen, die in 
de jaren zeventig geruime tijd voor 
NAC uitkwam, maar veel te jong 
(op 48-jarige leeftijd) overleed. Zijn 

bekende zingende naamgenoot Grad 
Damen, is zijn neef.

Damen werd, omdat je daar al vanaf 
je vierde jaar mocht voetballen, eerst 
lid van SAB (het katholieke Sint Anna 

Boys). Daar pikte NAC de toen al 
technisch begaafde linkspoot op 
9-jarige leeftijd op. Veel later maakte 
hij zijn eredivisiedebuut tegen 
Sparta. Zijn voetbalpad bracht hem 
vervolgens langs Helmond Sport, 
weer NAC, TOP Oss, het Ambachtse 
ASWH, één jaar Australië bij Dan-
denong Thunder SC, opnieuw TOP 
Oss en nu dus Kozakken Boys.

Over zijn Australische periode is 
Damen laaiend enthousiast. Via 
André Krul werden de contacten 
gelegd. ,,Ik had er nooit bij 
stilgestaan dat het iets zou 
opleveren. Ik kwam in contact met 
een zaakwaarnemer daar en zo is 
het balletje eigenlijk gaan rollen. 
Om te blijven voetballen ging ik 
aan de slag bij ASWH. Zij wisten 
dat ik in de winterstop zou kunnen 
vertrekken en dat gebeurde. Wat 
het voetbalavontuur nog mooier 
maakte, was het land zelf. Het 
was er geweldig. Wij woonden 
een halfuurtje buiten Melbourne. 
Echt jammer dat het zo ver weg is, 
anders was ik er nu misschien nog 
geweest. Ons huis stond op een 
steenworp afstand van het strand, 
met uitzicht op een rij palmbomen. 
De papegaaien vlogen ons om 
de oren. Iedereen was relaxed, 
vriendelijk en behulpzaam.”

‘Het debuut bij Kozakken Boys zal ik nooit vergeten’
Het seizoen van Kozakken 
Boys staat in het teken van de 
doorbraak van een aantal jonge 
talenten. Daarbij beslist ook 
Sidi Jalloh (20). Hij maakte na 
een aantal invalbeurten, eind 
november vorig jaar zijn basis-
debuut in de derde divisie, thuis 
tegen Rijnvogels.

Tekst Wout Pluijmert
Foto Teus Admiraal

Eind maart had Jalloh een 
eerste tegenslag. Door een 
zeer pijnlijke rechter grote teen 
was hij even uit de roulatie. ,,Ik 
vind het eigenlijk een stomme 
blessure, maar met zo’n pijnlijke 
teen kun je eigenlijk niets. Zeker 
het balcontact is heel moeilijk.”

Jalloh, opgeleid bij het 
Johan Cruyff College, 
begon met werken in de 
gehandicaptenzorg. ,,Daar ben 
ik mee gestopt vanwege het 
lastige werkschema ten opzichte 
van het voetballen. Nu ben ik 
gestart met trainingen geven 
aan kinderen en ouderen met 
beperkingen bij sportcentrum 
Aleco in Roosendaal.”

Sidi Jalloh - hij heeft roots in het 

West-Afrikaanse Guinee-Conakry 
- begon met voetballen bij RSC 
Alliance nabij zijn woonhuis 
in Roosendaal. Hij maakte 
vier seizoenen op Varkenoord 
deel uit van de opleiding bij 
Feyenoord. Daar haakte hij af 
en koos in Roosendaal voor 
RBC, dat na het faillissement 
zeven jaar geleden opnieuw 
ging bouwen en nu inmiddels 
op divisieniveau uitkomt. 
Vervolgens maakte Jalloh de 
overstap naar vv Roosendaal en 
werd daar dan weer opgehaald 
door Sparta Rotterdam, een 
van de topopleidingen in 
Nederland. Daarna maakte 
hij een bijzondere stap. Een 
oom had banden met clubs in 
Engeland en bracht de toen 
17-jarige Sidi Jalloh via een 
scholarship (studeren en sporten, 
wp) bij Aldershot Town FC nabij 
Londen, een club in de National 
League. ,,Ik ben daar speler 
van het jaar geworden, maar 
ben toch teruggekeerd naar 
Nederland waar Peter Drijver mij 
naar Spijkenisse haalde.” Drijver 
was eerder een aantal jaren 
aan Kozakken Boys verbonden 
als sturende kracht van de 
jeugdopleiding. Het waren de 
gouden jaren in Werkendam 

toen Kees Spaan nog het tech-
nisch beleid bepaalde. Jalloh 
had ook bij Spijkenisse onder 23 
een uitstekend seizoen met veel 
doelpunten.

,,Ik had een lijntje met Dennis 
Ippel, die betrokken was bij 
Kozakken Boys onder 23. Via 
hem en een beetje bemiddeling 
van Peter Drijver, ben ik na een 
paar trainingen naar Werkendam 
gegaan.” In oktober vorig jaar 
maakte hij thuis tegen TOGB 
met een invalbeurt zijn debuut. 
Kort daarna maakte hij indruk 

met weer een invalbeurt, nu 
tegen UNA. ,,Na een forse tackle 
op mij kreeg een tegenstander 
rood. Stap voor stap bouwde ik 
het op tot die basisplaats tegen 
Rijnvogels. Bij de 4-1 overwinning 
had ik een assist. Ik heb toen 
enorm genoten omdat ik voor 
het eerst op dat niveau mocht 
starten.” Later, tegen OJC/
Rosmalen, Hoek en Gemert, 
stond hij nog eens aan het begin 
van die wedstrijden aan het 
vertrek. ,,Nee, ik vond dat geen 
verrassing, want de trainer kwam 
door diverse blessures in de 

problemen en kwam toen vanzelf 
bij mij uit.”

Kozakken Boys nam tussentijds 
afscheid van trainer Edwin 
Grünholz. Hij was wel de trainer 
die de jonge spelers veel kansen 
bood. Damian den Besten, Storm 
Hop en Jesse Giebels konden 
op de meeste speeltijd rekenen, 
maar ook Harm Bouter, Corné 
van Houwelingen en Tom Sas 
stonden veelvuldig op het 
wedstrijdformulier. Talenten waar 
Kozakken Boys naast Jalloh nog 
veel plezier aan kan beleven. 
Het geeft bovendien aan dat 
het team van onder 23 jaar als 
kweekvijver een succes is.
Na het verlies begin april bij 
Kloetinge is deelname aan de 
nacompetitie verder weggeraakt. 
,,Maar met deze positieve groep 
zeker nog niet onmogelijk”, 
stelt Jalloh. ,,Wij gaan daar 
natuurlijk met zijn allen wel 
voor, vooral ook omdat wij in 
thuiswedstrijden in elk geval 
de punten halen. Ik geniet van 
de sfeer na afl oop met het 
‘shirt uit en zwaaien’. Als wij de 
nacompetitie halen mag je ons 
bij de favorieten rekenen. Met de 
steun van het publiek kunnen wij 
best een eind komen.”
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De balvaste linkspoot Grad Damen is nauwelijks van de bal te krijgen; hij 
beschikt bovendien over een genadeloos schot



Matthieu Versluis
senior zakelijk risicoadviseur
06-517 09 382
matthieu.versluis@zichtadviseurs.nl

ZICHTADVISEURS.NL               

Uw financiële risico’s 
buitenspel zetten?

Wij geven u graag 
advies!

Kijk op EchteZalm.nl

 

In een tijd waarin we constant in de hoogste versnelling leven,
maakt aandacht het verschil. Van de Noorse fjorden tot onze
thuishaven Spakenburg, overal krijgt Echte Zalm de aandacht die
het verdient. En daarom is onze zalm de perfecte manier voor jou
om aandacht te geven en waardering te tonen.

Of het nu gaat om een trouwe klant, een vriend of familielid die
iets te vieren heeft of juist een steuntje in de rug verdient of een
medewerker die dag in dag uit voor je klaar staat: met Echte Zalm
geef je aandacht.

 voor ons assortiment en gun jezelf of je
omgeving de smaak van Echte waardering. Dit kan met onze
vaste pakketten, maar uiteraard ook helemaal op maat.

Team Echte Zalm. 

website



Op de achtergrond bij SteDoCo Heren 1 
HOORNAAR – Veelal gaat de aan-
dacht uit naar de spelers, de staf 
en de sponsors bij een voetbal-
club. Zo ook bij derdedivisionist 
SteDoCo. Hoogste tijd om de 
mannen achter de schermen in de 
spotlights te zetten. Floor Both, 
Mark Peeters, Piet Klein en de 
onlangs overleden Goof Verspuij 
lopen niet alleen op zaterdag, 
maar ook doordeweeks veel op 
sportpark Kort Scheiwijk.

Tekst Theo Sprong
Foto Leon Elands

“Goof was afgelopen periode hard 
ziek. Eind maart hebben we hem 
begraven. Tegen ASWH moest 
hij halverwege naar huis, omdat 
het niet meer ging. Kort daarna is 
er namens de A-selectie nog een 
SteDoCo-vlag met handtekeningen 
van de spelers bezorgd. Die hing 
naast zijn ziekbed. Maar niet lang, 
dinsdag 18 maart is Goof overle-
den…”, trapt Floor Both met een 
traan het gesprek af.

Goof Verspuij
“Goof was een echte clubman”, 
weet Piet Klein. “Hij speelde jaren 
in het eerste elftal. Met mannen als 
Rinus Muysson, Dik Brandwijk, Kees 
Sterrenburg, Moos de Bruijn en mijn 
persoontje. Ook met de jongere 
generatie als Theo Muilwijk, Johan 
Zonneveld Piek en Hans Duijzer heeft 
Goof gevoetbald. Later werd hij 
leider van het elftal van zijn zoontje 
Jan-Auwke. Nadat Goof niet meer 
op de club kon komen, werd nog 
duidelijker wat hij allemaal deed aan 
de Groeneweg. We missen hem en 
blijven hem dankbaar voor al zijn 
vrijwilligerswerk …”

Het werk is, noodgedwongen, 
inmiddels verdeeld. Het arbitraal 
trio wordt ontvangen en zo ook 
de chauffeur van de spelersbus 
van de tegenstander. De shirtjes 
liggen keurig klaar en de thee in de 
rust of het frisje na afl oop worden 
verzorgd. Spelers die stage lopen 
of een proefwedstrijdje komen 
spelen, krijgen hun tijdelijk outfi t. 
Als er kleding kapot is danwel moet 
worden bijbesteld, het werd geregeld 
door Goof.

De iets later aangeschoven Mark 
Peeters (52) knikt. “We doen ons 
best om op verschillende fronten 
het enorme gemis van Goof op te 
vangen. Ik ben al een ‘manusje van 
alles’ en mogelijk wordt dat nog 
meer. Ruim twaalf jaar geleden 
kwam ik voor het eerst bij SteDoCo. 
De liefde voor Jessica, inderdaad 
de dochter van Piet, bracht mij in 
Hoornaar en dus bij SteDoCo. In het 
seizoen 2014/2015 promoveerde we 
naar de toenmalige Topklasse. Voor 
het spelen in de Topklasse stelde 
de KNVB aardig wat eisen aan de 
veiligheid. Ik kende beroepsmatig 
Jan den Hartog en die vroeg mij, 
omdat ik ook werkzaam ben in de 
veiligheidssector, een veiligheidsplan 
inclusief een veiligheidsorganisatie op 
te zetten.”

Stewards
Al snel werd hij veiligheids-
coördinator. Samen met de al 
aanwezige stewards, onder leiding 
van Wim Goosens, hebben we dat 
opgezet. De medewerkers hebben 
een opleiding tot voetbalsteward 
gehad en zijn daardoor gecertifi -
ceerd. Dat zijn ze nog steeds en 
gelukkig zijn nog veel mensen van 
toen nog steeds steward.”

Piet Klein vult zijn schoonzoon aan. 
“Ik mag mij ook steward noemen. 
Bij thuiswedstrijden loop ik met 
de sleutelbos om mijn nek. Mocht 
er een speler geblesseerd raken 
of gewisseld worden, dan open ik 
het kleedlokaal en kan hij eerder 
douchen. Als we uit spelen, ga ik ook 
mee en ben ik ook sleutelbeheerder.”

Zes broers
De inmiddels 76-jarige loopt heel zijn 
voetballeven al op de club. “Ik kom 
uit een gezin van zes jongens. We 
woonden in Arkel, maar als we de 
deur uitstapten stonden we op de 
Dorpsweg van Hoogblokland. Samen 
met mijn broers Koos, Arie en Jan 
ging ik op de fi ets naar SteDoCo.”

Piet ‘schopte’ het als stoere 
rechtsback tot het eerste elftal 
en omdat hij handig was met 
elektriciteit werd hij ook al snel 
ingezet als klusjesman. “Nog steeds 
weten ze mij te vinden als er een 
draadje moet worden verlegd of 
een lamp kapot is. Overigens ben ik 
ook een tijdje weggeweest. Aan het 
einde van mijn voetbalcarrière, heb 
ik diverse jeugdteams en tweede 
elftallen getraind bij Arkel, Vuren, 
SVW en Heukelum. Nee, ambities 
om Klaas van advies te voorzien heb 
ik niet.”
Floor Both (51) ook niet. “Het gaat 
dit seizoen een stuk minder met 
SteDoCo 1. We hebben met Rick 
Adjei mooie jaren achter de rug. We 
speelden twee keer nacompetitie 
om promotie naar de Tweede Divisie, 

maar redden het net niet. Ik moet 
eerlijk zijn, het is dit seizoen een 
stuk minder gezellig in de bus. Als 
teammanager zit ik wel dicht op de 
spelersgroep en onderhoud nauwe 
contacten met de technische staf.”

People-manager
Floor, ooit gevoetbald bij Peursum 
in Giessenburg, heeft een 
dakdekkersbedrijf. “Na een dag 
hard werken is het heerlijk om 
ontspannen bij SteDoCo te zijn. 
Doordeweeks ben ik hier drie 
avonden. Rond 18.00 uur doe ik 
een paar bakjes koffi e met Klaas. De 
assistent-trainers schuiven vaak ook 
aan en anderhalf uur later vertrek 
ik naar het kleedlokaal. Als een 
People-manager spreek ik met de 
jongens en hoor wat er speelt. Heel 
spontaan vertellen de spelers hoe 
ze in hun vel zitten, welke wensen 
of vragen ze hebben. Zeker voor 
nieuwkomers is het belangrijk om 
een vertrouwenspersoon te hebben.”

De Giessenburger is dat vooral. “Ik 
ben geen klikspaan, daar kijk ik voor 
uit. Uit mijzelf vragen stellen hoe het 
gaat, doe ik niet vaak. De spelers 
moeten naar mij toekomen en niet 
andersom.”

Gijs Zwaan
Mark weet er dus alles van. “Toen 
eenmaal de veiligheidsorganisatie 
stond, werd ik bestuurslid. Ik kwam 
er snel achter, dat dit toch niet 
helemaal mijn ding was. In de zomer 
van 2018 werd ik door trainer Gijs 
Zwaan gevraagd om teammanager 
te worden. Dit als gevolg van het 
overlijden van teammanager Kees van 
Gelderen. Een hele eer, maar ik moest 
er even over nadenken. Als rasechte 
volleyballer was ik nog nooit in een 
kleedkamer van een voetbalelftal 
geweest. Maar met steun van Gijs en 
zeker ook Cor Lems, Eric Plieger en 
Hennie Schrijver ben ik deze uitdaging 
aangegaan. En dat was een goede 
keuze, kan ik zeggen.”

Aan het eind van het tweede 
Corona-seizoen nam Mark eventjes 
afstand. Een jaar ben ik ook wat 
bij andere wedstrijden gaan kijken, 
zeker bij die van mijn zoon en 
schoonzoon bij Sc Everstein. Want 
dat schoot er weleens bij in.” 

Floor heeft toen zijn rol over-
genomen. “In de ochtend keek 
ik naar mijn kinderen, die hier 
voetbalden en ’s middags stond ik 
soms langs de lijn te kijken. Van 
lieverlee bezocht ik met Wim den 
Braven, Albert van Ommen en Hans 
de Paauw regelmatig wedstrijden 
van het eerste elftal. Onderweg een 
hapje eten en na afl oop een biertje 
doen. Dat beviel goed, totdat ik 
gevraagd werd Mark op te volgen. 
Inmiddels alweer drie jaar geleden. 
Ik kwam in een gespreid bedje. De 
organisatie stond als een huis, was 
en is een geoliede machine.”

Niet alleen met SteDoCo 
getrouwd
Piet lacht. “Met een groot aantal 
vrijwilligers, ik denk wel vijftien man, 
loop ik elke doordeweekse ochtend 
op het complex. Er is altijd wat te 
doen. Het hoofdveld vraagt weinig 
aandacht, maar daaromheen wel. De 
robotmaaiers verlichten het maaiwerk, 
maar de lijnen moeten worden gekrijt 
en de prullenbakken geleegd. We 
verzamelen om half negen en na een 
praatje onder het genot van een bak 
koffi e met een lekkere koek gaan we 
aan de slag. De woensdagochtend 
hebben we afgeschaft. En dat is ook 
wel goed. We zijn niet alleen met 
SteDoCo getrouwd.”

De werkweek wordt op vrijdag 
afgesloten met een frikadel of 
kroket. Op naar de wedstrijddag.

Inmiddels was Mark Peeters, 
doordeweeks werkzaam bij de 
Veiligheidsregio Zuid-Holland Zuid, 
op zaterdag ook weer present. 
“Na een jaar begon het toch weer 
te kriebelen en ben ik Goof en 
Piet meer gaan ondersteunen met 
de kleding en ben ik ook weer 
meegegaan met de wedstrijden. 
De zaterdag stond dus weer in het 
teken van SteDoCo. In de avonden 
niet, dan zet ik mij als ploegchef 
van de vrijwillige brandweer 
Hoornaar/Noordeloos in voor de 
veiligheid van onze dorpen. Ook 
de Oranjevereniging van Hoornaar 
kwam op mijn pad en de organisatie 
van de feestweken 2023 en 2025 
nam tijd in beslag.”

Dynamiek
Mark is, alweer voor het derde 
seizoen, eigenlijk manusje van alles. 
“De assistent van iedereen en ik help 
waar nodig rond de organisatie van 
het eerste elftal. Soms rijd ik met 
een auto van een speler naar een 
uitwedstrijd, of ondersteun ik op 
andere momenten. Inmiddels heb 
ik dus met een mooi rijtje namen 
mogen samenwerken. Na Rick 
Adjei, André Hoekstra, Hans Bos en 
Stephan Veenboer volgden Gert Jan 
Karsten en nu Klaas Wels. Ik vind het 
fantastisch om zaken te organiseren, 
zoals het invullen van het 
wedstrijdformulier. Ook de dynamiek 
in de kleedkamer is geweldig.”

“Ook in de bus op weg naar een 
uitwedstrijd. Onder het genot van 
een vooraf gesmeerd broodje kaas 
of ham, beleeft elke speler een 
andere voorbereiding. Sommige 
jongens leggen een kaartje, lezen 
een boek of luisteren naar een 
podcast. Klaas wil nog weleens een 
tukje doen, maar ik weet dat hij 
alles hoort wat er wordt gezegd. 
Richting de eindbestemming, waar 
we altijd ruim en anderhalf uur van 
te voren zijn, wordt het wat stiller 
en gaan de gedachten richting de 
wedstrijd”, ziet Floor.

“Bij winst na afl oop is het soms luid-
ruchtig in de bus. De harde muziek, 
veelal Nederlandstalig, knalt via DJ 
Simon van Zeelst de geluidboxen 
uit. Dat kan wat mij betreft soms 
wat minder”, glimlacht Piet.

Het absolute hoogtepunt voor de 
heren was ongetwijfeld de wedstrijd 
om de KNVB-beker tegen FC 
Utrecht. De voorbereiding hierop, 
alles rondom een live TV uitzending, 
was de kers op de voetbaltaart.

De mannen doen het zichtbaar 
met veel plezier en veel vrijwilligers 
om te zorgen dat de staf en 
spelers hun werk kunnen doen. 
Dankbaar, maar het zou wel mooi 
zijn als er iets meer punten zouden 
worden gepakt. Zeker in de laatste 
wedstrijden richting het einde van 
de competitie.

De stille krachten achter SteDoCo Heren 1
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Rivas Sportgeneeskunde
Sport Medisch Adviescentrum Midden-Rivierengebied
Blessurebehandeling  •  Gezondheidsklachten bij sport  •  Preventief sportmedisch onderzoek  •  Deskundige Begeleiding

Spreekuur: volgens afspraak, elke vrijdag van 9.00 tot 15 uur

Basis en Groot Sportmedisch Onderzoek: woensdagavonden in 
het Beatrixziekenhuis in Gorinchem. Preventieve en gerichte 
sportmedische onderzoeken zonder fietstest ook tijdens de 
spreekuren vrijdag overdag.

Afspraak maken: u kunt bellen op vrijdag van 8.00 – 16.30 
via 0183-644671 of mailen naar sportgeneeskunde@rivas.nl

De afdeling sportgeneeskunde van Rivas is een intensieve 
samenwerking tussen sportartsen en sportfysiotherapeuten. 
U kunt er terecht met al uw sport gerelateerde vragen zoals:

▪ Diagnose van sportblessures
▪ Preventie en risico inventarisatie van sportblessures 
▪ Begeleiding en behandeling van sportblessures
▪ Conditie en maximale inspanningstesten op de fiets
▪ Trainingsadvies voor sportprestaties voor alle leeftijden
▪ Sportmedische keuringen, zoals duik- en opleidingskeuringen
▪ Spierkrachtmetingen

De afdeling sportgeneeskunde van Rivas is een 
intensieve samenwerking tussen sportartsen en
sportfysiotherapeuten. U kunt er terecht met al 
uw sport gerelateerde vragen zoals:

n Diagnose van sportblessures
n Preventie en risico inventarisatie van sportblessures 
n Begeleiding en behandeling van sportblessures
n Conditie en maximale inspanningstesten op de fiets
n Trainingsadvies voor sportprestaties voor alle leeftijden
n Sportmedische keuringen, zoals duik- en 
 opleidingskeuringen
n Spierkrachtmetingen

Spreekuur:
Volgens afspraak, elke vrijdag van 9.00 tot 15.00 uur

Basis en Groot Sportmedisch Onderzoek:
Woensdagavonden in het Beatrixziekenhuis in Gorinchem. 
Preventieve en gerichte sportmedische onderzoeken 
zonder fietstest ook tijdens de spreekuren vrijdag overdag.

Afspraak maken:
U kunt bellen op vrijdag van 8.00 – 16.30 uur
via 0183 - 64 46 71 of mailen naar
sportgeneeskunde@rivas.n



Van voetbal tot Formule 1 kijken, bedrijfsfeesten en 
Chef’s Choice diners - beleef het allemaal in onze Sportsbar!

Scan voor 
meer informatie!

 Overnachten | Eten & Drinken | Meetings & Events
Franklinweg 7, 4207 HX | Gorinchem | www.valkhotelgorinchem.nl

Sportcafé bij Van der Valk Hotel schot in de roos

GORINCHEM – Het Van der Valk Hotel aan 
de Franklinweg in Gorinchem-Oost krijgt 
een steeds sportiever imago. Dit jaar is 
het unieke sportcafé gestart met als doel 
door middel van interessante sprekers 
liefhebbers te binden met topvoetbal, 
darts en Formule I. De eerste sessies zijn 
succesvol en dat biedt beslist kansen voor 
een sterk vervolg.

De bekende entertainer/dj/organisator 
Henry Wessels liep al jaren rond om de 
voetbalgekke regio iets nieuws te bieden. 
“Ik zag het zitten om samen naar een 
goede voetbalwedstrijd te kijken. Daarbij 

ondersteund door een spreker, die bij zo’n 
club betrokken is of ooit geweest was. Ik 
koppel dat aan een voetbalquiz, waar wij 
dan weer wat prijzen voor beschikbaar 
hebben.” Wessels weet dat wedstrijden in de 
Champions League achter een betaalzender 
zitten en dat niet iedereen het thuis kan 
volgen. Kom dan naar het Van der Valk Hotel 
in Gorinchem-Oost, gratis parkeren. 

Vooraf en tijdens de wedstrijden altijd een 
heerlijke sporthamburger of iets anders 
lekkers van de kaart beschikbaar. 
De opening op 11 februari met Juventus 
tegen PSV, was meteen een knaller. 

Gorinchemer, voormalig assistent-trainer 
bij PSV, Ruud Brood, gaf een kijkje in de 
keuken van alles wat er zich rond PSV in de 
aanloop naar zo’n wedstrijd afspeelt. Oud-
prof Ruud Brood weet waar hij over praat, 
want hij werd als assistent van hoofdtrainer 
Phillip Cocu tweemaal landskampioen met 
de Eindhovenaren. Het werd vooral een 
bijzondere avond omdat clubs als SVS’65 
en Altena vanwege het slechte weer hun 
training hadden laten schieten en met 
hun volledige selecties aanschoven in het 
sportcafé.

,,Zoals Henry het organiseert is top”, vertelt 
René Joosen, food and beverage-manager 
bij Van der Valk. ,,Henry weet precies wat er 
in de regio leeft. Hij bedacht het concept 
en wij faciliteren graag alles. Het kan zo 
zijn dat wij doorschakelen naar andere 
genoemde sporten, waarbij een kenner de 
kijkers van commentaar voorziet.” 

De tweede wedstrijd was AC Milan tegen 
Feyenoord met commentaar van voormalig 
Feyenoorder en huidig aanvoerder van FC 
Dordrecht Jari Schuurman. De Gorinchemer 
zit nog midden in het voetbalwereldje 
waardoor hij de bezoekers meenam 
in de hedendaagse beleving van een 
beroepsvoetballer. Wessels: ,,Ik vond de 
derde sessie met Feyenoord in De Kuip 
tegen Inter Milaan bijzonder vanwege 
het verhaal van ras-Feyenoorder André 
‘Coco’ Hoekstra. Vooral de anekdotes over 
het jaar 1983-1984 waarin hij aan de hand 

van Johan Cruyff  landskampioen werd.” 
Nu wij het toch over bijzondere sprekers 
hebben dan ligt de bijdrage van Frenkie de 
Jongs vader John, bij Borussia Dortmund 
tegen Barcelona, nog het meest vers in 
het geheugen. Voor het eerst kregen zijn 
toehoorders verhalen te horen die nog niet 
eerder naar buiten kwamen.

Joosen geniet van de door Wessels 
opgezette activiteiten. “Het sportcafé is 
binnen de gehele Van der Valk-formule 
waarschijnlijk uniek.” Henry Wessels weet 
dat binnen voetbalverenigingen naast de 
eerste elftallen veel vriendenteams zijn. 
“Voor hen is het bezoek aan het sportcafé 
een uniek avondje uit. Noem het maar 
teambuilding. Wij maken er met zijn allen 
een fantastische avond van.” 
Nu de halve fi nalisten bekend zijn kan 
Wessels verder plannen. Hoe dan ook 
is er weer een sportcafé op 31 mei als in 
München de Champions Leaguefi nale 
wordt afgewerkt. Dan zal er zeker een 
interessante spreker zijn. En het gaat maar 
door. Op vrijdagavond 25 april wordt bij Van 
der Valk Hotel de avond voor Koningsdag 
in stijl gevierd met een Dinnershow - 
Oranje Avond! Een avond vol heerlijk eten, 
livemuziek en feestelijke gezelligheid. Kom 
genieten van een onvergetelijke avond, 
compleet met een uitgebreid 4-gangen 
diner, amuse en live entertainment 
verzorgd door Henry Wessels en Tommy 
Netten. Uiteraard wordt het sportcafé na de 
zomer voortgezet.
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• Rolgordijnen/Plisse/
 Lamellen
• Gordijnen
• Gordijnen op ringen
• Vitrage
• Vouwgordijnen/Blinds

• sfeervol à la carte 
restaurant voor lunch

 of  diner

• 7 dagen per week open 

v.a. 11.00 u

• ideaal voor gezelschap-

pen tot 30 pers.

• gezellig overdekt
 (verwarmd) terras

•  Kleine gezelschappen
 v.a 30 pers.
•  Bruiloften & partijen
•  Bedrijfsfeesten & presentaties
•  Recepties
•  Grote gezelschappen
 tot 350 pers.
•  Jubilea & andere
 feestelijkheden

  HAGEMEIJER 
TWEEWIELERS

 Gildenweg 121-123 • GORINCHEM 
Internet: www.hagemeijer.nl

Tel. 0183-633008

GRATISGRATIS
HAAL- EN BRENGSERVICE 

Grote 
collectie 

FIETSEN 
&

SCOOTERS 

alle bekende 
merken

op voorraad!

             Scoor eens een fi ets of scooter
   bij Hagemeijer Tweewielers!

G r o t e  M a r k t   4 2 0 1  E A  G o r i n c h e m
0 1 8 3  6 3 8  8 8 0

Bij ons kunt u altijd terecht voor een uitgebreide maaltijd, een lichte lunch, een borrel met 
collega’s of voor een gezellige high-tea met vriendinnen. De Hoofdwacht is er voor iedereen! 

Geertjan Evers |
Nonnenveld 46 Gorinchem |

06-53 413 953 |

geertjan@finnadviseurs.nl |

Geertjan Evers kan 
jouw hypotheek/
bedrijfsfi nanciering 
op maat maken, 
de verzekeringen kunnen daarbij 
zeker meegenomen worden. 

Geertjan Evers  |  Nonnenveld 46  |  Gorinchem
06 - 53 41 39 53  |  geertjan@fi nnadviseurs.nl

 Maak een afspraak voor een objectief advies!

Alles voor mooi wonen!

Edisonweg 3 - Gorinchem
Telefoon 0183 - 632376 - Fax 0183 - 632483

• Tapijt • PVC vloeren • Gordijnen
• Karpetten • Laminaat • Zonwering

WWW.TOMMYNETTEN.COM

gcc.nl

Wij zijn GCC creatieve makers! We kijken met een  

frisse blik naar alles wat te maken heeft met visuele 

communicatie. We zijn gespecialiseerd op het gebied 

van ontwerp, print en sign. Van print- en drukwerk  

tot gevelreclame. Van grafisch ontwerp tot verfrissende  

interieurprojecten. We bedenken het, we maken het!
D

OF SPETTERENDE viSUAlS
MET lETTERS VAN iJSBlOKJES :)



‘Wilde op dit niveau blijven, maar niet ten koste van alles’
Jeroen Sterrenburg (28) keert 
terug op geboortegrond. Volgend 
seizoen speelt de inwoner van 
Zaltbommel weer met zijn 
vrienden bij Nivo Sparta. Maar 
éérst wil hij Unitas-zondag in de 
Vierde Divisie houden. ,,Ik ben 
nog nooit gedegradeerd en dat 
wil ik graag zo houden.”

Tekst: Tim Hartman
Foto: Theo Bos

,,Gefeliciteerd he!”
,,Ja, dank je wel!”

Nee, we interviewen Sterrenburg 
niet op zijn verjaardag. Met Nivo 
Sparta heeft de 28-jarige Unitasser 
een nieuwe club gevonden en dat 
gunt iedereen bij Unitas hem van 
harte. Alhoewel, ‘nieuwe’ club… 
Het is de club op 500 meter van 
zijn huis waar hij ooit voor het eerst 
tegen een bal schopte en waar hij 
na uitstapjes bij Theole en FC Den 
Bosch ook voor het eerst in een 
eerste elftal speelde.

,,Het liefst was ik op dit niveau 
(Vierde Divisie, red.) blijven voetbal-
len, maar niet ten koste van alles”, 
verklaart Sterrenburg zijn keuze 
om Gorinchem in te ruilen voor 
Zaltbommel. ,,Mijn beste vriend 
Fabrice de Jonge speelt er nog, 
Frenk Schaap gaat nog een jaartje 
door, trainer Niels Blom heb ik in de 

F’jes al gehad en daar heb ik nog 
mee gevoetbald, hersteltrainer Bjorn 
Cevat ken ik nog goed. Binnen heel 
de club heb ik vrienden. Dus ja, ik 
wilde op dit niveau blijven spelen, 
maar dit vind ik ook mooi.”

Het is bovendien nog maar de vraag 
of Unitas-zondag, dat strijdt tegen 
degradatie, in de Vierde Divisie 

actief blijft en ook het feit dat coach 
Hans de Jong - voor wie Sterrenburg 
naar Sportpark Molenvliet kwam - 
naar Kozakken Boys verkast, speelde 
mee bij zijn keuze om Unitas te 
verlaten. ,,Een mooie stap voor hem. 
Ik denk dat hij daar - met nog betere 
jongens - misschien wel nog beter 
kan werken. Als je ziet hoe hij ermee 
bezig is…”, aldus Sterrenburg. ,,

Of ik niet met hem mee wilde? 
Haha, ik ben realistisch. Het lijkt me 
een gave club om voor te spelen, 
maar ik heb niet de illusie dat ik 
daar mezelf zomaar in de basis zou 
spelen.”

Scooterongeluk
Hoewel Sterrenburg dus altijd 
realistisch is geweest, heeft dat hem 
wel langs een aantal fraaie clubs 
geleid. In de jeugd speelde hij bij 
Theole nog tegen clubs zoals PSV en 
Willem II terwijl hij zelf vijf jaar bij FC 
Den Bosch speelde. ,,Ik was nooit 
de beste, maar kon prima mee. 
Maar om het te halen moet je wel 
de beste zijn”, weet de voetballer, 
die op zijn achttiende bovendien 
wel even andere zorgen had dan 
voetbal. 

,,In mijn laatste jaar bij FC Den Bosch 
heb ik een scooterongeluk gehad. 
Daardoor heb ik twee weken in het 
ziekenhuis gelegen, twee hersenbloe-
dingen gehad en een jaar niet gevoet-
bald”, vertelt Sterrenburg, die niet 
lang na het ongeluk terugkeerde bij 
Nivo Sparta. ,,Omdat FC Den Bosch 
samenging in Brabant United moest 
de helft van de spelers weg. Dus ja, 
als je dan een jaar niet gespeeld hebt, 
zie je dat natuurlijk wel aankomen. 
Het scooterongeluk was ook niet per 
se de reden hoor. Zoals ik al zei: ik 
was altijd realistisch. Ik heb er ook niet 
wakker van gelegen.”

Met Nivo Sparta - waar hij als 
tiener al regelmatig aanvoerder 
was - OJC Rosmalen, SteDoCo, 
Achilles Veen en Unitas trok hij 
vervolgens langs een aantal ‘leuke 
clubs’. ,,Daar ben ik ook trots 
op”, zegt Sterrenburg, die in zijn 
SteDoco-tijd zelfs nog een keer 
live op ESPN te bewonderen was. 
,,Dat was denk ik het leukste in 
mijn carrière: de bekerwedstrijd 
tegen FC Utrecht. Echt een toffe 
dag. Het was onderling ook een 
leuke wedstrijd. Bij hen speelden 
Bart Ramselaar en Adam Maher, 
daar kon je wel van genieten. Ik 
weet nog dat ik inviel en binnen 
twee minuten Othman Boussaid 
neermaaide. Die was zó snel. Geel 
kaartje, haha!”

In zijn laatste maanden bij Unitas 
hoopt Sterrenburg één statistiek 
ongewijzigd te laten: ,,Ik ben nog 
nooit gedegradeerd en dat wil ik 
graag zo houden”, verklapt de 
middenvelder. ,,Ik zou het echt 
niet leuk vinden als ik op die ma-
nier weg zou gaan, dat verdienen 
ze niet”, besluit Sterrenburg, die 
tegelijkertijd hoopt dat ze in Zalt-
bommel ook nog reden voor een 
feestje zullen hebben ,,Ik ben ook 
nog nooit gepromoveerd, maar ik 
hoop toch wel dat Nivo Sparta dit 
jaar al promoveert naar de eerste 
klasse. Als dat niet lukt, móet het 
volgend jaar wel.”

Jeroen Sterrenburg keert terug bij zijn vrienden van Nivo Sparta

Plezier is terug, nu op naar een nieuw avontuur
Mike van Geffen (23) heeft de 
knoop doorgehakt en speelt 
volgend seizoen niet meer bij 
Unitas-zondag. Een lastige 
beslissing, want op Sportpark 
Molenvliet vond hij het plezier 
in voetbal weer terug.

Tekst: Tim Hartman
Foto: Theo Bos

,,Ik heb er héél lang over na 
moeten denken. Er is hier een 
leuke sfeer. Eigenlijk wilde ik 
blijven, ook omdat ik niet te snel 
van club wil wisselen”, zo legt 
Van Geffen zijn overpeinzingen 
bloot. ,,Maar ja, het is nog niet 
zeker of we in de Vierde Divisie 
blijven en ik wil zo hoog mogelijk 
voetballen. Ik rijd nu 45 minuten 
vanuit Schijndel, dat wil ik niet 
voor de eerste klasse, want - met 
alle respect - dat niveau kan ik 
ook in mijn eigen dorp spelen.”

Dat Ruud Brood - voormalig 
coach van onder meer ADO 
Den Haag en RKC Waalwijk én 
voormalig assistent van PSV 
- volgend seizoen de trainer 
wordt bij de Roodbroeken 
maakte de keuze nog lastiger 
voor Van Geffen: ,,Wil ik hoog 
spelen of wil ik een trainer waar 
ik veel van kan leren? Dat was 
het dilemma. Uiteindelijk heb ik 
deze keuze gemaakt.”

De twintiger - dit jaar voor 
eerst in zijn leven actief als 
vleugelverdediger - is ook niet 
vies van een mooi avontuur. Dat 
bleek wel toen hij als 15-jarige 
dorpsclub RKSV Schijndel 
inruilde voor een Belgisch 
avontuur. Via een voetbalschool 
in Goirle kwam de harde werker 
- zoals hij zichzelf omschrijft - 
terecht bij ASV Geel, de club die 
speelde in Stadion De Leunen. 
In dat voetbalstadion kwamen 
voorheen zo’n 8.000 fans kijken 
naar KFC Verbroedering Geel, 
een club die in 1999/2000 één 
seizoen op het hoogste niveau 
in België speelde. In 2008 ging 
de club failliet, waardoor nu 
alleen ASV Geel nog in De 
Leunen speelt. 

Stadion
,,Het stadion was nooit 
helemaal gevuld, maar bij 
derby’s zat het soms toch goed 
vol. Dat gaf een enorme kick 
om daarin te spelen”, vertelt 
Van Geffen over de plek 
waar bijvoorbeeld voormalig 
Feyenoord-speler Bart Goor 
ooit zijn eerste minuten als 
prof maakte. ,,Het stadion was 
oud, maar heel mooi en alles 
werd goed onderhouden. De 
faciliteiten waren perfect en de 
supportersgroep was geweldig. 
Veel van hen kwamen al naar 

het stadion in die glorietijden 
van KFC Verbroedering Geel. 
Je merkte dat mensen terug 
naar die tijd verlangden. 
Onze fysiotherapeut speelde 
bijvoorbeeld ook in die tijd.”

Zelf beleefde Van Geffen er 
prachtige jaren, met onder meer 
een promotie als hoogtepunt. 
,,Ik begon in de Onder-16, 
waarmee we op nationaal 
niveau speelden, twee niveaus 
onder Club Brugge en dat soort 
clubs. We reisden het hele land 
door, ook naar Wallonië. Dan 
reisde je soms drie uur voor 
een wedstrijd. Alsof je bij een 
profclub zat.”

Kruisband
Eenmaal in de hoofdmacht - op 
het vijfde niveau van België - 
ging het in zijn tweede seizoen 
helemaal mis. ,,Ik scheurde mijn 
kruisband af en liep een scheurtje 
op in mijn binnenste en buitenste 
meniscus. Ik lag er een jaar uit. 
Dat was mentaal zwaar”, vertelt 
Van Geffen die vaak denkt: 
wat als dat niet gebeurd was? 
,,Misschien had ik dan nog bij 
ASV Geel gespeeld. Misschien 
nog hoger.”

Het liep anders. Eenmaal hersteld 
viel Van Geffen nog een paar 
keer in bij het eerste elftal, maar 
speelde hij vooral bij de beloften. 

Vorig jaar maakte hij dan ook 
de stap naar Zandhoven, één 
niveau lager dan ASV Geel. ,,Daar 
wilde ik mezelf weer in de kijker 
spelen. De trainer was ook lovend 
bij de gesprekken, maar bij de 
eerste zeven wedstrijden zat ik 
één keer bij de selectie. Toen 
ben ik gestopt en vlak voor de 
winterstop bij Unitas mee komen 
trainen.”

Van België naar Gorinchem 
terwijl je woont in Schijndel: op 
het oog niet de meest logische 
keuze, maar iemand uit Schijndel 
kende Unitas-coach Hans de 
Jong. ,,Ik kende Unitas wel qua 
naam, maar verder wist ik weinig 
van het Nederlandse voetbal”, 
erkent Van Geffen, die zichzelf 
desondanks zag opbloeien op 
Sportpark Molenvliet. ,,Ik zit weer 
op 100 procent en het plezier is 
weer terug. De groep heeft me 
geweldig opgevangen”, aldus 
Van Geffen, die daar dankbaar 
voor is, maar desondanks op 
zoek gaat naar een volgend 
avontuur. ,,Sinds mijn blessure 
ben ik nóg gemotiveerder om 
mezelf te laten zien. Tweede 
Divisie? Ik denk dat het 
haalbaar moet zijn. Maar eerst 
zet ik me 100 procent in om niet 
te degraderen met Unitas. Een 
club als Unitas hoort niet thuis 
in de eerste klasse.”Mike van Geffen: ‘Eigenlijk wilde ik blijven’
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vanrooijenaccountants.nl

Appeldijk 35 • 4201 AE Gorinchem

� 0183 - 63 27 88    �    info@vanrooijenaccountants.nl

Voor ondernemers, 
van start tot fi nish.

ADVIES • ACCOUNTANCY • FISCALITEIT

ONLINE (SALARIS)ADMINISTRATIE 

FINANCIËLE PLANNING • OVERNAME
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Jan SterkAlblasserwaard

uw partner in cleaning

Cleaning

Elbert van den Doel

Vrienden
van vv GJS

vrolijks
prefab betonbouw

TA-XA-TIE

Aurtobedrijf van Muijlwijk
Sportlaan 1D, Schelluinen
Tel. (0183) 621 710

TOP DEALER
AWARD 2017

Autobedrijf van Muijlwijk
Schelluinen
Al bijna een kwart eeuw uw Kia-dealer
Voor Gorinchem en omstreken

Een familiebedrijf met
3 service van de hoogste graad
3 de nieuwste Kia modellen en
3 een uitgebreid assortiment aan occasions

Openingstijden:
Maandag t/m Vrijdag  08.00 tot 18.00
Maandag t/m Donderdag  19.30 tot 20.30 
 s’avonds op afspraak

Zaterdag  09.00 tot 17.00 
Zondag  Gesloten (rustdag)

The Power to Surprise

TA-XA-TIE
Weten wat uw auto waard is?
Doe de gratis                       op www.kia-schelluinen.nl

0085818.pdf   1 13-7-2012   9:50:18

Wilco Slob - 06 48 26 72 99
Alfred van Herwijnen - 06 27 49 43 62

E info@hs-hoveniers.nl
W www.hs-hoveniers.nl

     hshoveniers

Prinses Margrietstraat 19
4241 BA  Arkel

www.wijnhandelvanouwerkerk.nl
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Business United GJS (BUG) is de businessclub van én voor 
GJS. We zijn er vooral voor de leden van de vereniging. 
Daarnaast bieden we onze eigen leden een platform om 
zichzelf te profi leren aan elkaar en aan de (ouders van) leden 
van de GJS. Onze doelstelling is om de vereniging GJS in de 
breedste zin van het woord te faciliteren. Dat doen we door 
bijvoorbeeld trainingsmaterialen aan te schaff en. In deze 
periode spannen we ons in om de noodzakelijke uitbreiding en 
verduurzaming van het clubgebouw mogelijk te maken. 
De uitbreiding en bijbehorende werkzaamheden bestaan 
onder andere uit het realiseren van twee kleedkamers, de 
vervanging van de warmwatervoorziening en daar waar 
dat kan de verduurzaming van het clubgebouw. Daarnaast 
ondersteunen we primair het jeugdbeleidsplan en het vrouwen- 
en meisjesvoetbal binnen de vereniging. Wij doen méér dan 
alleen het ondersteunen van de vereniging. We bieden onze 

leden de gelegenheid om business-2-business te realiseren. 
Als Business United GJS, de naam zegt het al, bieden we 
een platform waarbij leden elkaar zowel zakelijk als in een 
ontspannen sfeer kunnen ontmoeten. Zo inventariseren we 
welke vragen er onder onze leden spelen. En wat we voor 
elkaar kunnen betekenen. Daarmee streven we naar een meer 
zakelijk karakter van de businessclub. En dat gaat verder dan 
alleen contactgegevens uitwisselen en vier tot zes keer per jaar 
deelnemen aan een leuk event. Met ons succesvol initiatief 
van het businessontbijt creëren we een ontspannen setting 
waarbij leden vragen en ideeën uitwisselen. Leden stellen een 
voor hun relevante actuele vraag en andere leden bekijken op 
welke manier zij daar invulling aan kunnen geven. Gemiddeld 
een twintigtal ondernemers komen bij elkaar en een ieder 
presenteert zich op z’n eigen manier onder het genot van een 
heerlijk ontbijt. Naast deze bijeenkomsten blijven we uiteraard 

jaarlijks vier tot zes leuke en gezellige uitjes organiseren. Van 
het bezoek aan een sportwedstrijd t/m de jaarlijkse befaamde 
fi etstocht. Met een wat meer zakelijk karakter hopen we nieuwe 
leden aan de businessclub te kunnen binden. Door elkaar 
op zakelijk gebied beter te leren kennen, creëren we een 
mogelijkheid van business-2-business. 

Een lidmaatschap geeft je toegang tot een interessant 
netwerk. Je ondersteunt daarnaast ook nog eens de grootste 
voetbalvereniging van Gorinchem. Door een grote variatie aan 
leden in ons netwerk zijn er altijd leden die jou als ondernemer 
kunnen bijstaan. Een kwalitatief sterke businessclub, daar 
streven we naar. Wil je met jouw onderneming ook lid worden 
van Business United GJS? 
Neem dan contact op met Ernö Kalmár (06-83792467) 
of stuur een e-mail naar business@gjs-gorinchem.nl.

BUSINESS UNITED GJS schot in de zaak

Business United GJS bestaat 15 jaar!

Jan SterkAlblasserwaard

houtenvloeren · parketvloeren
· Vinyl vloeren · Pvc vloeren

· Laminaat vloeren
Bestellen en bekijken

7 dagen per week 24 uur
per dag op laminaatxxl.nl

LaminaatXXL®

We zitten in Woon Experience Centre
naast de Carpetright

Spijksedijk 22B 4207 GN Gorinchem
Tel: 0183- 513861

Bestellen en bekijken 7 dagen per week
24 uur per dag op laminaatxxl.nl

Tegen inlevering van deze advertentie

BIJ AANKOOP VAN 30m2

PVC OF PARKETVLOER
5% KORTING OP DE 
TOTALE FACTUUR!
actie geldig t/m 7 maart 2014



· Houtenvloeren · Parketvloeren · Vinyl vloeren 
· Pvc vloeren · Laminaat vloeren

Tegen inlevering van deze advertentie

BIJ AANKOOP VAN 30m2

PVC OF PARKETVLOER
5% KORTING OP DE
TOTALE FACTUUR!
Actie geldig t/m 30 september 2015

Bestellen en bekijken 7 dagen per week
24 uur per dag op laminaatxxl.nl

We zitten in Woon Experience Centre
naast de Carpetright

Spijksedijk 20C, 4207 GN Gorinchem
Tel: 0183- 513861
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Business United GJS (BUG) is de businessclub van én voor 
GJS. We zijn er vooral voor de leden van de vereniging. 
Daarnaast bieden we onze eigen leden een platform om 
zichzelf te profi leren aan elkaar en aan de (ouders van) leden 
van de GJS. Onze doelstelling is om de vereniging GJS in de 
breedste zin van het woord te faciliteren. Dat doen we door 
bijvoorbeeld trainingsmaterialen aan te schaff en. In deze 
periode spannen we ons in om de noodzakelijke uitbreiding en 
verduurzaming van het clubgebouw mogelijk te maken. 
De uitbreiding en bijbehorende werkzaamheden bestaan 
onder andere uit het realiseren van twee kleedkamers, de 
vervanging van de warmwatervoorziening en daar waar 
dat kan de verduurzaming van het clubgebouw. Daarnaast 
ondersteunen we primair het jeugdbeleidsplan en het vrouwen- 
en meisjesvoetbal binnen de vereniging. Wij doen méér dan 
alleen het ondersteunen van de vereniging. We bieden onze 

leden de gelegenheid om business-2-business te realiseren. 
Als Business United GJS, de naam zegt het al, bieden we 
een platform waarbij leden elkaar zowel zakelijk als in een 
ontspannen sfeer kunnen ontmoeten. Zo inventariseren we 
welke vragen er onder onze leden spelen. En wat we voor 
elkaar kunnen betekenen. Daarmee streven we naar een meer 
zakelijk karakter van de businessclub. En dat gaat verder dan 
alleen contactgegevens uitwisselen en vier tot zes keer per jaar 
deelnemen aan een leuk event. Met ons succesvol initiatief 
van het businessontbijt creëren we een ontspannen setting 
waarbij leden vragen en ideeën uitwisselen. Leden stellen een 
voor hun relevante actuele vraag en andere leden bekijken op 
welke manier zij daar invulling aan kunnen geven. Gemiddeld 
een twintigtal ondernemers komen bij elkaar en een ieder 
presenteert zich op z’n eigen manier onder het genot van een 
heerlijk ontbijt. Naast deze bijeenkomsten blijven we uiteraard 

jaarlijks vier tot zes leuke en gezellige uitjes organiseren. Van 
het bezoek aan een sportwedstrijd t/m de jaarlijkse befaamde 
fi etstocht. Met een wat meer zakelijk karakter hopen we nieuwe 
leden aan de businessclub te kunnen binden. Door elkaar 
op zakelijk gebied beter te leren kennen, creëren we een 
mogelijkheid van business-2-business. 

Een lidmaatschap geeft je toegang tot een interessant 
netwerk. Je ondersteunt daarnaast ook nog eens de grootste 
voetbalvereniging van Gorinchem. Door een grote variatie aan 
leden in ons netwerk zijn er altijd leden die jou als ondernemer 
kunnen bijstaan. Een kwalitatief sterke businessclub, daar 
streven we naar. Wil je met jouw onderneming ook lid worden 
van Business United GJS? 
Neem dan contact op met Ernö Kalmár (06-83792467) 
of stuur een e-mail naar business@gjs-gorinchem.nl.

BUSINESS UNITED GJS schot in de zaak

Business United GJS bestaat 15 jaar!

Jan SterkAlblasserwaard

houtenvloeren · parketvloeren
· Vinyl vloeren · Pvc vloeren

· Laminaat vloeren
Bestellen en bekijken

7 dagen per week 24 uur
per dag op laminaatxxl.nl

LaminaatXXL®

We zitten in Woon Experience Centre
naast de Carpetright

Spijksedijk 22B 4207 GN Gorinchem
Tel: 0183- 513861

Bestellen en bekijken 7 dagen per week
24 uur per dag op laminaatxxl.nl

Tegen inlevering van deze advertentie

BIJ AANKOOP VAN 30m2

PVC OF PARKETVLOER
5% KORTING OP DE 
TOTALE FACTUUR!
actie geldig t/m 7 maart 2014



· Houtenvloeren · Parketvloeren · Vinyl vloeren 
· Pvc vloeren · Laminaat vloeren

Tegen inlevering van deze advertentie

BIJ AANKOOP VAN 30m2

PVC OF PARKETVLOER
5% KORTING OP DE
TOTALE FACTUUR!
Actie geldig t/m 30 september 2015

Bestellen en bekijken 7 dagen per week
24 uur per dag op laminaatxxl.nl

We zitten in Woon Experience Centre
naast de Carpetright

Spijksedijk 20C, 4207 GN Gorinchem
Tel: 0183- 513861
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uw partner in cleaning

Cleaning

Elbert van den Doel

P L E I S U R E  D E S I G N

Vrienden
van vv GJS
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prefab betonbouw

TA-XA-TIE

Aurtobedrijf van Muijlwijk
Sportlaan 1D, Schelluinen
Tel. (0183) 621 710

TOP DEALER
AWARD 2017

Autobedrijf van Muijlwijk
Schelluinen
Al bijna een kwart eeuw uw Kia-dealer
Voor Gorinchem en omstreken

Een familiebedrijf met
3 service van de hoogste graad
3 de nieuwste Kia modellen en
3 een uitgebreid assortiment aan occasions

Openingstijden:
Maandag t/m Vrijdag  08.00 tot 18.00
Maandag t/m Donderdag  19.30 tot 20.30 
 s’avonds op afspraak

Zaterdag  09.00 tot 17.00 
Zondag  Gesloten (rustdag)

The Power to Surprise

TA-XA-TIE
Weten wat uw auto waard is?
Doe de gratis                       op www.kia-schelluinen.nl

0085818.pdf   1 13-7-2012   9:50:18

Wilco Slob - 06 48 26 72 99
Alfred van Herwijnen - 06 27 49 43 62

E info@hs-hoveniers.nl
W www.hs-hoveniers.nl
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Prinses Margrietstraat 19
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www.wijnhandelvanouwerkerk.nl
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Business United GJS (BUG) is de businessclub van èn voor 
GJS. Inmiddels bestaan we ruim 15 jaar. De circa 50 leden 
van onze club steunen de vereniging GJS in de breedste zin 
van het woord faciliteren. Met onze jaarlijkse bijdrage worden 
onder andere trainingsmaterialen aangeschaft. Daarnaast 
is ook de TV in de afgelopen jaar verbouwde kantine door 
de businessclub gerealiseerd en hebben wij bijgedragen in 
de kosten van de verbouwing zelf. In het verleden zijn onder 
andere de tribune, het buitenverkooppunt en de picknick-
tafels door onze bijdrage mogelijk gemaakt. Een ander aspect 
waarvoor onze middelen worden ingezet, is de ondersteuning 
van het jeugdbeleidsplan van de vereniging. GJS is een echte 
amateurvereniging. Daarom is het van belang dat de faciliteiten 
om talenten op te leiden optimaal zijn. En daar dragen wij graag 
een steentje aan bij. En ja, uiteraard hebben wij er oog voor 
dat het grootste deel van de leden van GJS vooral lid zijn om 

wekelijks met veel plezier een balletje te trappen en daar waar 
dat mag een gezellige derde helft te beleven.

Naast het ondersteunen van de GJS in algemene zin, zien 
wij het ook als onze taak om onze eigen leden een platform 
te bieden om business-to-business mogelijk te maken. Dat zit 
namelijk niet voor niks in onze naam. Wij bieden onze leden 
door het organiseren van bijeenkomsten graag een platform om 
elkaar in ontspannen sfeer te ontmoeten en om informatie uit te 
wisselen. Tijdens deze bijeenkomsten inventariseren wij welke 
vragen en behoeften er bij onze leden spelen. Wie kan wat voor 
de andere partij betekenen? En hoe maken we dat mogelijk? In 
dat kader streven we naar een meer zakelijk karakter van onze 
businessclub.
Het uitgangspunt is om elkaar minimaal 1x per kwartaal te 
ontmoeten. De combinatie van plezier en een zakelijk karakter 

zorgt er voor dat leden elkaar nog beter leren kennen. Qua 
activiteiten organiseren wij een bezoek aan een sportevent, een 
bedrijfsbezoek, jaarlijks de inmiddels befaamde fi etstocht, een 
theatervoorstelling en dit jaar voor het eerst een golfdag. 
Met een lidmaatschap van de BUG heeft u niet alleen toegang 
tot een uniek netwerk met kansen op zakelijke voorspoed, u 
ondersteunt daarmee ook de veruit grootste voetbalverenging uit 
de regio Gorinchem. Door de grote variatie van onze leden en de 
gelegenheden om te netwerken, is de kans op zakelijk succes 
zondermeer aanwezig. Wij streven ernaar een kwalitatief solide 
businessclub te zijn met oog voor onze omgeving. 

Heeft u na het lezen ook interesse in een lidmaatschap van de 
BUG? Bel met Ernö Kalmár (06-83792467) of stuur een e-mail 
naar business@gjs-gorinchem.nl. Hij informeert u graag over 
de mogelijkheden en voorwaarden.

Business United GJS: For More Business

Varkenmarkt 17 Gorinchem | 0183 - 68 91 91 | www.gelagh.nl

Bekijk onze kaart

Varkenmarkt 

keuzemenu
3-gangen

Topkeuze van onze gasten 

Al vanaf 34,75 p.p.



‘Ik was helemaal klaar met al die gesprekken’
Op één dag gepresenteerd wor-
den bij twee verschillende clubs. 
Het gebeurde Erwin van Breugel 
(43) afgelopen december. Volgend 
seizoen staat hij namelijk aan het 
roer van RKSV Nemelaer, maar 
eerst hoopt hij als interim-coach 
het seizoen van GJS tot een goed 
einde te brengen. Een gesprek 
over belangrijke lessen als coach, 
zijn tijd bij RKC en twijfels.   

Tekst Tim Hartman
Foto Leon Elands

Slechts 23 jaar was Van Breugel toen 
hij als jongste cursist ooit werd toe-
gelaten op TC-1, 24 jaar was hij toen 
hij zijn UEFA-A behaalde. ,,Ik kan me 
niet voorstellen dat er inmiddels jon-
gere cursisten zijn geweest. Best gaaf 
om te kunnen zeggen, toch”, zegt 
de inmiddels 43-jarige coach, die in 
twintig jaar tijd zijn rugzak vulde met 
talloze lessen en ervaringen. 

Bij tweedeklasser GJS kwam daar 
deze winter een nieuwe ervaring bij: 
een job als interim-coach. ,,Het is de 
eerste keer dat ik dat doe”, stelt Van 
Breugel, die zoekende was nadat 
vorig jaar april een einde kwam aan 
zijn avontuur als assistent-coach van 
Fred Grim bij FC Emmen. ,,Ajax belde 
voor Fred en toen dacht ik wel: ja, 
en nu? Wat wil ík? Ik gaf een tijdje 
padellessen, maar ik sta toch het
allerliefst op het voetbalveld.”

En dus waagde hij een belletje naar 
GJS, waar Johan van der Werff 
verkaste. ,,Eigenlijk met de intentie 

voor het nieuwe seizoen, maar ze 
zochten alleen nog iemand voor 
het huidige seizoen”, aldus Van 
Breugel, die de gesprekken op 
Sportpark Dalem als een verademing 
zag en besloot tussentijds in te 
stappen. 

,,Ik heb ook gesprekken gehad 
bij clubs uit de Tweede Divisie en 
Derde Divisie, maar het gaat heel 
erg om je netwerk. Bij één club 
zeiden ze: als jullie uit dezelfde stad 
waren gekomen, waren we voor 
jou gegaan. Maar ja, dan kwam 
iemand anders uit dezelfde plaats 
als de club. Het is kansloos als je 
geen ingangen hebt…”, baalt Van 
Breugel, die zichzelf ook had voor-
genomen niet meer te solliciteren 
richting volgend seizoen. ,,Maar nog 

geen drie dagen nadat ik rond was 
met GJS belde Nemelaer. Kwamen 
er op één dag twee persberichten 
naar buiten waarin stond dat ik de 
nieuwe hoofdtrainer werd. Toevallig, 
want ik was helemaal klaar met al 
die gesprekken.”

Was het zo erg?
,,Ja, niet dat ik mensenschuw ben, 
maar ik vind netwerken blijkbaar 
toch lastiger dan anderen. Als wij 
met RKC een wedstrijd speelden, 
was ik bezig met mijn eigen team. 
Anderen gingen praten met de staf 
van de tegenstander. Dat irriteerde 
gigantisch. Ik ben blij dat ik altijd 
mezelf ben gebleven. Ik vind mezelf 
loyaal en betrouwbaar, ondanks 
dat ik in 2021 bij Woudrichem (de 
club waar zijn kinderen voetballen 

en hij coach zou worden, red.) mijn 
keutel heb ingetrokken. Ik kreeg 
een fulltimebaan aangeboden bij 
de KNVB als medewerker voet-
balontwikkeling. Bij Woudrichem 
zullen ze denken ‘man een man, 
woord een woord’, maar ik moet 
ook zorgen dat mijn kinderen een 
boterhammetje kunnen eten.”

Je had het al even over RKC 
Waalwijk, daar heb je heel lang 
gewerkt.
,,13,5 jaar. Ik heb er alles mee-
gemaakt. In de jeugd begonnen, 
trainer van de beloften geweest, 
assistent en interim-coach geweest, 
promotie meegemaakt met Ruud 
Brood, degradatie met Erwin Koe-
man. Het mooiste moment was de 
promotiewedstrijd tegen Go Ahead 
Eagles”, zo verwijst hij naar de his-
torische 4-5 zege na goals van RKC 
in de 95ste en 98ste minuut.

,,Ik werd toen he-le-maal gek. RKC 
is ook gewoon een mooie club”, 
zegt hij over de Waalwijkers, waar 
hij in maart 2020 plotseling te 
horen kreeg dat hij zijn spullen kon 
pakken. ,,In mijn ogen is er een 
gigantisch mes in mijn rug gestoken. 
Tot op de dag van vandaag weet 
ik niet waarom ik toen uit mijn 
functie ben gezet. Tot een maand 
geleden ben ik er ook nooit meer 
geweest. Tegen Fortuna Sittard 
was ik er voor het eerst weer. Dat 
voelde wel goed, als thuiskomen. Ik 
hoopte weer dat RKC zou winnen 
en ik zou liegen als ik zeg dat ik dat 
de laatste jaren niet minder had.”

Na al die functies bij RKC, nu 
hoofdcoach bij GJS. Wat vind je 
het leukst om te doen?
,,Assistent zijn bij een bvo past 
goed bij me, maar als je alleen 
pionnen mag neerzetten, ben ik 
liever hoofdtrainer van een ama-
teurclub. Wat dat betreft was de 
laatste periode onder Fred bij FC 
Emmen echt gaaf. Voorbespreking, 
nabespreking, gesprekken, beelden 
laten zien, trainingen: ik mocht 
alles doen. Toen Fred me vroeg bij 
FC Emmen, zat ik supergoed bij de 
KNVB, maar mijn gevoel zei: dít is 
wat ik het liefste doe. Achteraf had 
ik dezelfde keuze gemaakt. Ik kreeg 
nog één keer de kans die ik niet 
meer had verwacht en toen Fred 
ja zei tegen FC Emmen speelden 
ze ook nog Eredivisie. In de laatste 
wedstrijd van de nacompetitie 
gingen ze eruit tegen Almere City. 
Anders hadden we in de Eredivisie 
gecoacht.”

Je coacht nu in de tweede
klasse. Wat is het grootste
verschil met de Eredivisie?
,,Niet eens de kwaliteit. Het zit 
‘m vooral in: ervoor leven, iedere 
training beter willen worden. Een 
balletje te ver naar links of rechts, 
daar kan ik wel tegen. Boven-
dien vind ik het bij GJS van een 
behoorlijk niveau. Als er blessures 
of vakanties zijn, heb je wel een 
uitdaging. Daarom denk ik dat 
de club voor aanwas - zonder de 
clubcultuur of de jeugd te ver-
waarlozen - de ogen niet moet 
sluiten voor de regio.”

Erwin van Breugel: ‘Heb bij RKC alles meegemaakt’
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Opnieuw een Nieuwersteeg in GJS 1
De familie Nieuwersteeg 
is de laatste jaren steevast 
vertegenwoordigd in het eerste 
elftal van GJS. Nadat eerst Jan 
Paul (29) al zo’n zes jaar in de 
hoofdmacht speelde, heeft 
broertje Justus (19) het stokje 
moeiteloos overgenomen.

Tekst: Tim Hartman
Foto:  Leon Elands

Maakt Nieuwersteeg vanaf zijn 
huis drie keer een koprol, dan 
rolt hij zo Sportpark Dalem op. 
Hij wordt zo’n beetje wakker 
met de geur van het GJS-gras en 
sinds vorig seizoen speelt hij er 
ook nog eens in de hoofdmacht. 
,,Ik ging vroeger altijd al bij het 
eerste kijken. Dat ik daar ooit 
zou spelen, had ik vroeger nooit 
bedacht”, vertelt Nieuwersteeg. 
,,Ik vond dat best imponerend, 
zo’n eerste elftal, zeker in de 
periode dat ze eerste klasse 
speelden. Echt een belevenis.”

Dat hij er ging kijken, was ook 
omdat zijn tien jaar oudere 
broer Jan Paul zijn kunsten in 
GJS 1 vertoonde. ,,Als ik hem 
zag voetballen, dacht ik altijd: 

hij is zo veel beter dan ik. Dat 
eerste elftal was voor mij zó ver 
weg. Maar naarmate je ouder 
wordt, denk je: misschien valt 
dat toch wel mee. Toen ik in de 
Onder-19 zat, was het voor het 
eerst dat ik dacht: nou, mis-
schien zit het er voor mij ook in, 
nodig me maar een keertje uit!”

Een boodschap die niet aan do-
vemansoren was gericht. Coach 
Johan van der Werff haalde 
de jonge middenvelder vorig 

seizoen bij de selectie, precies 
op het moment dat zijn broer 
juist had besloten in het tweede 
elftal te gaan voetballen. ,,Als je 
dat zo hoort, had hij helemaal 
geen zin in mij”, zegt Nieuwer-
steeg lachend. ,,We hebben nog 
wel een oefenwedstrijdje samen 
gespeeld, maar verder niet. Jam-
mer. Het is natuurlijk uniek om 
samen met je broer in een eer-
ste elftal te spelen. Maar als hij 
bij het tweede wil voetballen, 
moet hij dat lekker doen”, zegt 

de jongste van de twee broers, 
die weinig tijd nodig had om 
zichzelf in de basis te spelen. 

FC Utrecht
Het talent van Nieuwersteeg 
bleef sowieso niet lang on-
ontdekt. Op 10-jarige leeftijd 
vertoonde hij al één seizoen zijn 
kunsten bij FC Utrecht. ,,Ook 
een hele belevenis”, weet hij 
nog. ,,Dat was héél serieus. Je 
trainde drie keer per week, er 
werd op je voeding gelet en 
zelfs je voetbalschoenen werden 
betaald. Als je een blessure had 
en je ging naar de fysiothera-
peut kwam je al die gasten van 
het eerste elftal tegen: Sébas-
tien Haller, Yassin Ayoub, Mark 
van der Maarel. Leuke tijd.”

Dat het Utrechtse avontuur 
na een seizoen ophield vond 
Nieuwersteeg jammer, maar 
het had ook zo z’n voordelen. 
,,Soms wilde je na school met 
vrienden voetballen, maar jij 
moest altijd meteen door naar 
training. Profvoetballer worden 
is bijna niet te doen, joh. Uit 
mijn team speelt Jesse van de 
Haar bij De Graafschap en nog 

een paar jongens in Jong FC 
Utrecht, maar verder… Kom er 
maar eens doorheen.”

Bij GJS zit Nieuwersteeg nu 
perfect op zijn plek. Mits hij op 
het middenveld staat dan. ,,Ik 
heb ook weleens rechtsback 
gestaan, maar verdedigen… 
daar vind ik geen zak aan”, zegt 
hij eerlijk. Hoe hij zich volgend 
seizoen voor gaat stellen aan 
de nieuwe trainer, Ömer Kaya? 
Daar hoeft hij dan ook niet 
lang over na te denken. ,,Ik zeg 
sowieso dat ik een middenvel-
der ben. Waar precies op het 
middenveld? Dat maakt me niet 
uit.”

Nieuwe coach, nieuwe kans om 
broer Jan Paul nog één keer 
over te halen om samen in het 
eerste elftal te spelen? ,,Ik ga 
vaak bij het tweede kijken en hij 
zou het zeker nog kunnen. Dat 
weet hij zelf ook wel. Ik sluit 
het ook niet helemáál uit, maar 
voor nu vindt hij het allemaal 
wel best. Dus nee, ik ga hem 
niet proberen over te halen. Hij 
geeft toch niks om mijn mening, 
haha!”Justus Nieuwersteeg: ‘Mijn broer zou het zeker nog kunnen’



Vlietskade 7003
4241 WR Arkel
Tel.: 0183-746515

Superkeukens Arkel

Compleet met: oven, inductiekookplaat met geïntegreerde 
afzuiging, koel-vriescombinatie 70 cm breed, vaatwasser, 
werkblad en spoelbak

   
                        

Deze keuken kan worden aangepast naar elke 
gewenste afmeting en is in diverse kleuren leverbaar.

Rijksstraatweg 120
3223 KB Hellevoetsluis
Tel.: 0181-442242

Superkeukens Hellevoetsluis
Vlietskade 7003
4241 WR Arkel
Tel.: 0183-745037

Keukendepot Arkel

www.superkeukens.nl www.keukendepot.nl
Compleet vernieuwde showroom! Compleet vernieuwde showroom!

€ 14.990,-
compleet met 

apparatuur
                 

keuken
Ligeti / Mira

                 



• Vuren: Molenlaan 3, 4214 EA Vuren
• Gorinchem: Bataafsekade 6, 4202 AX Gorinchem
• Sportcity Gorinchem: Newtonweg 16, 4207 HK Gorinchem

• Telefoon: 0183 76 60 41  |  Whats App: 06 13 13 78 75
• info@fysiopp.nl  |  www.fysiopp.nl

Fysio PP specialist bij sportblessures

Fysio PP is een multidisciplinaire praktijk 
met diverse specialisaties. Zo is de praktijk 
gespecialiseerd in kinderfysiotherapie, 
manuele therapie, diëtetiek, sportpsychologie, 
fitheidstesten, revalidatie en sportfysiotherapie. 
Door de veelzijdigheid van specialisaties worden 
alle diverse doelgroepen en klachten gezien. 

Sportfysiotherapie:
De sportfysiotherapeut is de specialist bij 
sportblessures voor jong en oud. Door 
samenwerkingen met GJS, GVV Unitas, 
VV Hardinxveld, SVS 65 en diverse 
andere sportverenigingen komen er veel 
sporters met blessures in de praktijk. Met 
3 sport gespecialiseerde therapeuten is de 
sportrevalidatie een grote tak binnen de praktijk. 

Groeipijn:
Bij kinderen met groei gerelateerde pijn en 
blessures wordt vaak rust geadviseerd, echter 
weten we dat juist aangepast sporten en 
oefeningen doen een beter oplossing is. Blijf dus 
niet zitten met je blessure 
maar maak met onze 
sportfysiotherapeuten een 
plan om gecontroleerd je 
sport te blijven beoefenen. 

Revalidatie:
Voor je revalidatie na operatie 
op periode van gips of 
operatie ben je bij Fysio PP 
aan het juiste adres. Hierbij 
kiezen we bij Fysio PP 
voor een multidisciplinaire 
aanpak waarbij we met 
de sportfysiotherapeut, 
dietiste, sportpsycholoog en 
bewegingswetenschapper 
een revalidatie plan 
maken op maat gemaakt. 

Daarnaast hebben we in de laatste fase van 
je herstel veldrevalidatie waarbij we met de 
patiënten het veld op gaan om deze belangrijke 
fase zo goed mogelijk te faciliteren. 

LEKKER
BEZIG!

Dé lekker en
verantwoorde keuze

in de kantine

De kantine is het hart van de sportclub. Iedereen komt er samen om te genieten van een hapje en een drankje. Met het Lekker Bezig programma willen 
we van de kantine niet alleen een gezellige, maar ook een gezonde plek maken. Lekker Bezig staat voor niets verbieden maar een gezonde keuze bieden. 
Meld jouw vereniging aan op www.sligro.nl/lekkerbezig en ontvang praktische handvaten om met verantwoorde altenatieven aan de slag te gaan.

sligro.nl/lekkerbezig
Sligro Gorinchem  www.sligro.nl
Techniekweg 8  facebook: @ sligrogorinchem
4207 HD Gorinchem 0183622072
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AUTODEMONTAGE

Parallelweg 3-5

4203 NP Gorinchem

                                               E-mail: piet@autovanboxtel.nl                                           
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Broers Van Boxtel kijken met Schelluinen graag vooruit
Sportpark Scalune ligt in hun 
achtertuin en dus was het een 
logische stap om lid te worden bij 
vv Schelluinen. Anno nu zijn Da-
vid en Jean-Paul van Boxtel vaste 
basisspelers en staan in de blauw-
witte verdediging hun mannetje. 

Tekst Theo Sprong
Foto Leon Elands

“Net als ome Maup vroeger. Ik 
speel nu ook met nummer 15 en 
vanaf de bank noemt de huidige 
interim-coach Léon de Bruijn mij 
ook steevast Maupie”, begint Jean-
Paul (24) het interview. “Of onze 
stijl van voetballen dezelfde is als 
van onze oom, durven we niet te 
zeggen. We hebben hem nooit zien 
voetballen. Maar van horen zeggen 
was Maup een harde werker, meer 
een balafpakker. Zonder onszelf op 
de borst te slaan, zijn wij toch wel 
balvaardiger en technischer”, vult 
David zijn twee jaar oudere broer 
aan.

De mannen wonen in het hartje 
van het dorp. “Vanuit de badkamer 
kijken we op het trainingsveld. Vanaf 
mijn vierde voetbal ik met onder 
andere Mick Bikker, Teun Huijssen en 
niet te vergeten Diego Kemp. Hij is al 
twintig jaar mijn goede vriend. Naast 
voetballen en trainen, trekken we 
vaak met elkaar op. Het is jammer 
dat Diego aan het eind van het 
seizoen naar SVW vertrekt.”

Vriendengroep
Zoals vorig seizoen Jordi de Groot 
naar Unitas ging. “Hij maakte, 
samen met de ook bij Unitas 
spelende vriend Daan Goes, de 
stap omhoog. Logisch, want het 
is wel gebleken dat Jordi dat 
hogere niveau aan kan. Met een 
man of tien zijn we een hechte 
vriendengroep en gaan we bij 
elkaars wedstrijden kijken. Fadelme 
voetbalt bij SVW en straks dus 
Jochem en Diego ook. Maar we 
blijven met elkaar op vakantie gaan 
of een avondje op stap met z’n 
allen”, verzekert David.

“Ik ben zelf ook een keer 
weggeweest. Met Pascal van 

Arkel, mijn beste maat vanaf ons 
vierde jaar, ben ik na negen jaar 
bij Schelluinen te hebben gespeeld 
vertrokken naar de jeugd van Unitas. 
En dat ging heel goed, zo goed zelfs 
dat ik samen met Pascal, beiden 
vijftien jaar, debuteerde in Zondag 1. 
Rick Adjei was onze trainer.”
David doorliep de jeugdopleiding op 
Molenvliet en eindigde uiteindelijk 
in de zaterdagafdeling van de 
roodbroeken. “Vanuit Schelluinen 
werd gevraagd terug te keren, heb 
ik even getwijfeld. Maar toen Pascal 
ook besloot terug te keren, was 
mijn keuze zo gemaakt.”
“Onder Philip den Haan debuteerde 
ik tegen Streefkerk, ik moest spits 
Andy van Vugt uitschakelen en 

kon als 16-jarige gelijk aan de 
bak”, herinnert Jean-Paul zich. 
De broers voetballen nu weer 
samen. “Met onze ouders als vaste 
supporters en in het shirt met 
autodemontagebedrijf Van Boxtel 
op de borst. Ome Piet is supertrots.”

Niet elkaars concurrenten
David knikt. “We zijn niet elkaars 
concurrenten. Jean-Paul is 
verdedigend heel sterk. Hij kan 
zich als geen ander vastbijten in 
een tegenstander.” Op zijn beurt 
toetert senior ook de loftrompet. 
“Voetballend is David iets beter, 
technischer ook. Hij maakt 
makkelijker en sneller keuzes, 
maar moet het vele kappen en 
beweginkjes maken nog wel afl eren. 
Maar David is wel een complete 
en moderne verdediger. Het 
voetbaltalent hebben we te danken 
aan onze beide opa’s, die hebben 
op hoog niveau gevoetbald.”

De mondhoeken gaan minder 
omhoog als het huidige voetbaljaar 
de revue passeert. “We waren op de 
goede weg. Na een moeizame start, 
pakten we het na de winterstop 
prima op. Nog wel verloren van 
Hardinxveld, maar vervolgens 
vijf wedstrijden achterelkaar 
gewonnen. We zaten in een fl ow, 
toch kregen we onverwachts de 
eenzijdige mededeling dat Tutu 
wilde vertrekken ondanks zijn 
getekende contract. De iets eerder 

opgerichte spelersraad kon aan het 
werk. Samen met het bestuur en 
technische staf werd besloten direct 
de relatie te verbreken. Met Léon de 
Bruijn tijdelijk aan het roer, pakken 
we de draad weer op. Ook met 
het vizier op het nieuwe seizoen”, 
aldus de Van Boxteltjes, beiden deel 
uitmakend van de spelersraad.

“Samen met Roy Stuiver, Mohamed 
Chaaby en Wesley de Groot zijn 
we betrokken bij de gesprekken 
met de kandidaat-trainers en de 
samenstelling van de selectie. 
We hopen volgend seizoen nog 
meer vrienden naar Schelluinen te 
halen. Zoals we vorig jaar Lars van 
Duuren en Thijs van der Wal, twee 
goede vrienden van ons, hebben 
overgehaald naar Schelluinen te 
komen. Want hoewel er nog enkele 
wedstrijden gespeeld moeten 
worden, kijken we graag vooruit.”

Feyenoord
Maar ook naar hun favoriete 
clubje Feyenoord. “We hebben alle 
Champions League wedstrijden 
van Feyenoord in De Kuip gezien. 
Genieten. Op zondagmiddag zitten 
we vaak op de bank bij opa Willem. 
Hij ziet het niet meer zitten om live 
een wedstrijd te zien, maar hopelijk 
krijgen we hem nog een keer zo 
gek om meer naar Rotterdam-Zuid 
te gaan en tussen ons in ‘Hand in 
Hand Kameraden’ te zingen. Dat 
zou echt geweldig zijn.”

Jean-Paul en David van Boxtel ook actief in de spelersraad op Scalune
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Samuël Scholsberg hoopt ‘thuis’ bij Unitas
te groeien in zijn ontwikkeling

GORINCHEM – Samuël Scholsberg 
keert volgend seizoen terug naar 
‘huis’. Zo voelt voor de vleugel-
aanvaller de overstap van SVW 
naar Unitas (zon.). Maar eerst wil 
hij op Molenburg met de ‘streep-
jes’ een resultaat in de vorm van 
promotie neerzetten. 

Tekst Wout Pluijmert
Foto Leon Elands

Een snelle terugkeer naar de 
tweede klasse was voorafgaand 
aan het seizoen toch de belangrijk-
ste doelstelling van SVW. Op het 
moment dat dit blad naar de pers 
ging, maakten de Gorinchemers 
zich op voor misschien wel de 
meest cruciale wedstrijd van het 
seizoen: de uitbeurt in Waalwijk bij 
WSC, dat lijstaanvoerder was. SVW 
volgde op twee punten.

Scholsberg (19) ontwikkelt zich 
steeds meer als zaalvoetballer. 
Tijdens het afgelopen toernooi om 
de Proxsys Cup in de Oosterbliek was 
hij een van de smaakmakers. ,,Op 
dit moment maak ik deel uit van het 
opleidingsteam van ZVG/Cagemax, 
dat uitkomt in de topklasse en train 
ik elke woensdag mee met het eerste 
team. Dat is echt een hoog niveau. Ik 

vind het echt vet om naar wedstrijden
in de eredivisie te kijken.” En 
terugkomend op het toernooi in de 
Oosterbliek: ,,Dat was ook heerlijk 
voetballen met een SVW-team met 
onder anderen Jamiro Libretto en 
Abdus Zencirkiran, die al jaren bij 
ZVG in de top spelen. Ik wil mij door-
ontwikkelen in de zaal, maar straks 

ga ik mij focussen op Unitas.”
,,Op dit moment rond ik VWO 6
af. Volgend jaar start ik op de 
universiteit met een economische 
opleiding in het zorgmanagement. 
Ik twijfelde nog even om iets in 
de richting van sport te gaan 
doen. Daarnaast verkoop ik nu al 
elektronische producten als AirPods 

en smartwatches, die populair bij 
jongeren zijn. Dat is dé hype bij de 
jeugd.”

Samuël Scholsberg trapte bij Unitas 
voor het eerst tegen een bal. ,,Een 
prima jeugdopleiding, maar op mijn 
twaalfde maakte ik toch de overstap 
naar het Dordtse Oranje Wit, dat een 
paar niveaus hoger, in de tweede 
divisie uitkwam. Ik had daar langer 
moeten blijven, maar koos op mijn 
zestiende voor de talentenacademie 
van Leon Hutten ‘The White Boys’. 
Dat was aanvankelijk met vervoer en 
maaltijden goed geregeld. Het bleek 
echter een luchtballon. Jammer, 
want het was een erg leuk team.” 
Toen het in Waspik ontplofte viel 
Scholsberg in een gat. Hij kon een 
half jaar niet voor een club uitkomen 
en hield zijn conditie deels op peil bij 
Unitas O19 en pakte het tennis op. 
,,Het was een mentale breakdown, 
maar de sport hield mij overeind.”

Vervolgens maakte Scholsberg de 
overstap naar O19 bij SVW, dat 
weliswaar op een lager niveau uit-
kwam, maar waar hij wel het plezier 
terugvond. Hij moest zich voor-
bereiden op de overstap naar de 
senioren. ,,Ik kreeg van trainer Roël 
Liefden de kans in een oefenduel 

tegen Arkel en kon met een doel-
punt en een assist hem overtuigen 
en werd toegevoegd aan het eerste 
elftal. ,,Toch vind ik het jammer dat 
ik dit seizoen niet de speeltijd krijg 
waar ik op had gehoopt. Alleen als 
ik speel kan ik mij ontwikkelen en 
daarom heb ik de keuze voor Unitas 
gemaakt. Ik kies vol voor mijzelf. 
Bij Unitas zoeken zij wel die jonge 
talenten in de regio. Het lijkt voor 
mij een gouden kans om mij daar 
op goed niveau te kunnen ontwik-
kelen. Straks lekker voetballen met 
de Daantjes (Daan Goes en Daan 
Ruwaard, wp.). Ik verwacht dat er 
nog wat oudere ervaren spelers 
bijkomen. Ik heb er vertrouwen in 
dat dit goed komt. Bovendien kijk 
ik uit naar het werken met trainer 
mijnheer Brood. Hij is zeer ervaren 
met kampioenschappen bij PSV. Met 
deze trainer kan ik mijzelf moge-
lijk verbeteren.” Bij Unitas wordt 
Scholsberg ook herenigd met zijn 
jongere broer Riquelme. 

Voorafgaand aan het seizoen leek 
de slotwedstrijd tussen Hardinxveld 
en SVW beslissend te kunnen wor-
den. ,,Ik ben heel benieuwd of dit 
het geval is. Die wedstrijd is wel heel 
bijzonder voor hun trainer De Boon, 
die volgend seizoen bij SVW werkt.”

Samuel Scholsberg zet aan voor een actie tegen Sleeuwijker Finn Pruijsen
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Bij de ‘vissekoppen’ gebeurt altijd wel wat;
ploeg heeft periodetitel op zak

Bij de voetbalclub Woudrichem 
in het idyllische vestingstadje ge-
beurt altijd wel wat. Dit seizoen 
debuteert de jonge trainer Pascal 
Smits bij het eerste elftal. In het 
begin moesten beide partijen 
even aan elkaar snuffelen, maar 
in november ontstond een klik 
die tot elf wedstrijden zonder ne-
derlaag leidde. De ervaren Danny 
Schaap (29) weet als geen ander 
wat er in het hoofd van een 
‘vissekop’ omgaat.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto Bruis de Kock

Het kan iets met het visserijverleden 
te maken hebben; geduld en 
hard werken kunnen mooie 
resultaten geven. Ooit behoorde vv 
Woudrichem, bestaande uit vrijwel 
allemaal spelers met de naam Van 
Straten, tot de beste amateurteams 
in de regio en ver daarbuiten. In het 
begin van de jaren zeventig kwam 
‘Woerkum’ uit in de top van het 
zaterdagvoetbal. Maar de club en 
supporters beleefden ook andere 
tijden. Vijftien jaar geleden nog 
maar zakte de ploeg weg naar de 
vierde klasse, destijds de kelder van 
het amateurvoetbal. Danny Schaap 
debuteerde in 2012 op 16-jarige 

leeftijd in het eerste elftal van 
Woudrichem bij de ervaren trainer 
Hans van Gameren. Het was juist in 
die periode dat Woudrichem even 
vierdeklasser was. 

Schaap leeft mee met zijn oudere 
broer Wilty Schaap, die liefst 

driemaal zijn kruisbanden in 
een knie afscheurde en moest 
stoppen met voetballen. ,,Ik vind 
het ongekend hoe vaak die zware 
blessure voorkomt. Bij ons was 
onlangs Swen Weusthof ook de 
klos. Zo’n jongen is er dan gewoon 
een klein jaar uit, hè. Het is mij tot 

nu bespaard gebleven. Soms denk 
ik wel eens hoe het mogelijk is dat 
mijn kniebanden het gezien mijn 
lichaamsbouw volhouden. Laten 
we eerlijk zijn: ik heb niet de bouw 
van een topsporter. Waarom het mij 
niet overkomt, hou het maar op een 
stukje geluk.” 

Even de stap naar het heden. ,,Ja, 
leuk dat Pascal Smits onze trainer 
is. Ik heb nog tegen hem gespeeld 
toen hij als speler bij vv Giessen 
en later GRC 14 actief was. Pascal 
kijkt natuurlijk anders tegen het 
spelletje aan dan zijn voorgangers 
als Hans van Gameren, Leon Elands, 
Piet Saaman, Gerrie Schaap en Bert 
Schouten. Fijn dat het zo op zijn 
plek is gevallen, al zijn wij nog niet 
aan het einde van dit seizoen. Maar 
wij hebben al een prijs binnen. Wij 
gaan hoe dan ook de nacompetitie 
in.”

Door de vele blessures moest 
Smits in het begin van het seizoen 
veel schuiven. Schaap: ,,Ik heb 
zelfs een aantal wedstrijden in de 
spits gestaan. Met succes, want ik 
scoorde zes keer. Maar inmiddels 
sta ik door het wegvallen van 
Wilty en Jamy Goemaat centraal 
achterin.” Op het middenveld heeft 

de jonge Senna Kant de positie van 
Schaap overgenomen. Kant: “Wij 
beschikken over een mix van spelers 
die elke week vol gas geven. Met 
trainer Pascal Smits weet iedereen 
waar hij aan toe is.” Woudrichem 
heeft het spannend gemaakt. 
De ploeg hijgt in de nek van de 
topploegen en maakt opeens een 
kleine kans op de titel. “Ik moet 
het van mijn eindpass hebben”, 
stelt Kant. ,,Ik mag wel wat meer 
doelpunten meepakken.” Toen 
Senna Kant zijn verhaal deed verloor 
Woudrichem de zaterdag erna, eind 
maart, verrassend met 0-3 van GDC. 
Dat kan de Woerkumers dus ook 
overkomen. Maar een week later 
richtten zij zich weer op door bij het 
hoger geplaatste DESK te winnen. 
Het wordt in deze derde klasse K 
ongetwijfeld een ongeloofl ijk 
spannende slotfase. 

Schaap vraagt zich af of 
Woudrichem wel moet willen 
promoveren. ,,De huidige tweede 
klasse is sterk, hoor. Tegen een groot 
deel van die ploegen zijn wij niet 
opgewassen. Maar je weet maar 
nooit. Als wij als best geplaatste 
periodekampioen eindigen, kunnen 
wij met twee gewonnen wedstrijden 
al promoveren.”

Karakteristieke actie van Danny Schaap met vol druk op de bal
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‘Ik hoop dat er bij de superderby tegen
Woudrichem niets meer op het spel staat’

Finn Pruijsen komt uiteraard
op de fi ets naar zijn afspraak. 
De veelzijdige speler van 
vv Sleeuwijk bereikt in juli de 
18-jarige leeftijd. Als alles naar 
wens gaat heeft de MBO-student 
dan snel zijn rijbewijs. Hij heeft 
al een voetballeven achter zich, 
maar is heel benieuwd naar zijn 
toekomst.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto Leon Elands

Zijn voetbalhart ligt nu echter op 
het Sleeuwijkse sportpark De Roef. 
Dat echte voetbalgevoel kreeg 
hij voor het eerst toen hij na zes 
jaar FC Den Bosch als 14-jarige 
terugkwam. “Heerlijk hoor, om 
eindelijk eens met mijn vrienden uit 
het dorp in een team te spelen.”
Wij spreken Finn als hij net van zijn 
dertigste rijles terugkomt. ,,Het 
gaat best lekker en ik hoop voor 
mijn achttiende al examen te doen 
en meteen op mijn verjaardag het 
zo belangrijke papiertje te halen. 
Zou zo fi jn zijn, dan ben ik van 
niemand meer afhankelijk als ik 
naar wedstrijden moet en wat denk 
je in mijn vrije tijd en naar mijn 
werk. Het is gewoon heel handig.”

De achtergronden lopen binnen 
de familie Pruijsen-Klop langs 
Sleeuwijk, Almkerk, Unitas en 

Kozakken Boys. ,,Ik zal een jaar 
of vijf zijn geweest toen ik met 
mijn ouders naar het voetbalveld 
ging.” Hij was acht jaar toen FC 
Den Bosch op De Roef kwam 
shoppen. Zij strikten de talenten 
Finn Pruijsen, Youri Bok en Milan 
Schram. ,,Een mooie tijd gehad. 
Vervoer was met een busje 
goed geregeld. Wij speelden 
internationale toernooien met 
Juventus en Paris Saint-Germain als 
tegenstanders.” Toen corona kwam 
werd alles anders. FC Den Bosch 
kwam fi nancieel in zwaar weer. Het 
vervoer met busjes werd geschrapt. 
,,Wij zagen het niet zitten om met 
openbaar vervoer naar Den Bosch 
te gaan.” Hulp van ouders was wel 
bespreekbaar, maar uiteindelijk 
geen optie. Zodoende stopte het 
talentvolle trio na zes jaar bij de 
Bossche opleiding. ,,Terug naar 
Sleeuwijk dus en heerlijk om met 
mijn maatjes te spelen. Ik kwam 
vorig jaar op mijn zestiende jaar bij 
trainer Antoin van Pelt al vijf keer 
in het eerste elftal uit. De wedstrijd 
dat ik tegen Wilhelmina’26 in de 
tweede klasse mocht starten, blijft 
mij bij. Ik had een doelpunt en 
een assist.” Het hielp Sleeuwijk 
niet want de ploeg degradeerde 
naar de derde klasse, waar het 
team het nu mede door een giga 
blessurelijst lastig heeft. Als dit 
blad verschijnt moet je maar even 

naar de stand kijken. Dit seizoen 
maakt de nieuwe trainer natuurlijk 

dankbaar gebruik van de diensten 
van Milan Schram en Finn Pruijsen, 

wiens vader overigens lang in 
de hoofdmacht van Sleeuwijk 
uitkwam. 

Natuurlijk heeft iedereen bij beide 
clubs de slotwedstrijd tussen 
Woudrichem en Sleeuwijk al 
aangekruist. Pruijsen: ,,Ik heb 
veel contact met Senna Kant. Een 
goede vriend van mij, die voor 
Woudrichem speelt. Wij hopen 
echt niet dat er dan voor een of 
misschien wel beide clubs iets op 
het spel staat. Zoals de situatie nu 
is, vrees ik dat dit wel het geval is.”

Als een mogelijke afzink naar de 
vierde klasse ter sprake komt went 
Pruijsen zijn hoofd af. ,,Dat lijkt 
mij geen goede ontwikkeling voor 
mijzelf. Laten we hopen dat dit niet 
gebeurt.” Natuurlijk is er interesse 
voor de veelzijdige linkspoot, die 
de linksbackpositie als zijn favoriete 
stek ziet. Pruijsen wacht niet te 
lang met zijn beslissing. ,,Ik heb 
een goed gesprek gehad met de 
nieuwe trainer, mijnheer Ernst. 
Bij Sleeuwijk komt er een mooie 
groep jonge spelers aan. Ik ga alles 
eens goed op een rijtje zetten. 
Voor 1 mei maak ik mijn keuze.” 
Pruijsen verwacht overigens in 
2027 zijn studie af te ronden. ,,Ik 
hoop daarna als buurtsportcoach, 
liefst hier in Altena, aan de slag te 
kunnen.”

Ook tegen SVW is Finn Pruijsen volledig gefocust op de bal
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Ook als particulier bent u bij ons welkom!
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Zelfkritische Abubakarr Jalloh: ‘Hoop dat Ruud 
Brood het uiterste uit mij kan halen’

Abubakarr Jalloh (20) maakt vol-
gend seizoen de stap van Unitas-
zaterdag naar Unitas-zondag. 
Een stap waar hij niet per se op 
gerekend had. De 20-jarige 
verdediger is namelijk zeer 
kritisch op zijn huidige seizoen: 
,,Maar ik weet waar het aan 
ligt.”

Tekst Tim Hartman
Foto Theo Bos

Zelfkritiek, het ontbreekt sommige 
voetballers nog weleens. Tot die 
categorie hoort Jalloh in elk geval 
niet. ,,Heel eerlijk: dit seizoen is 
misschien wel mijn slechtste sei-
zoen ooit”, zo bekent hij meteen 
als hij de vraag krijgt hoe het met 
hem gaat.

Met Unitas-zaterdag bungelt de 
centrale verdediger onder aan 
de ranglijst van de vierde klasse, 
maar Jalloh is naar eigen zeggen 
ook geen positieve uitzondering in 
het team. ,,Ik werk zes dagen per 
week, ben minder fi t, kom moe 
aan op trainingen en bij wedstrij-
den. Er waren de laatste tijd veel 
drempels waar ik overheen moest 
voor mezelf. De focus lag niet al-
tijd helemaal bij het voetbal, daar 
ben ik eerlijk in.”

Toch is Jalloh vastberaden daar 
verandering in te brengen, zeker 
omdat hij volgend seizoen de stap 
maakt naar Unitas-zondag, het 
team waar hij op 17-jarige leeftijd 
al eens zijn debuut voor maakte in 
de Derde Divisie tegen Hoogland. 
,,Ze hebben me eerder verteld dat 
ik dicht tegen een overstap naar 
Unitas-zondag aan zat, maar ik 
dacht eigenlijk dat ik er nu verder 

vanaf zou zitten. Verbaasd? Toch 
wel, ja. Als je nu kijkt, zou je 
niet zeggen dat ik daar mee kan 
draaien. Maar ik ga ze zéker het 
vertrouwen proberen terug te be-
talen. Ik weet waar het aan ligt, ik 
ga deze zomer heel fi t worden.”

Fitheid is voor de jonge centrale 
verdediger altijd een aandachts-
punt geweest, zo vertelt hij. 

,,Ik voetbal sinds de mini’s bij 
Unitas en heb seizoenen gehad 
waarin ik minder de focus op voet-
bal had. Dan kwam ik er meteen 
achter dat ik niet goed presteerde 
en moeite had om mee te draaien. 
Was ik superfi t? Dan presteerde ik 
goed en sloeg ik zelfs teams over. 
Dat heeft mij altijd scherp gehou-
den. Ik wist: als ik dit doe, presteer 
ik. Unitas helpt mij ook om alles 
uit mezelf te halen.”

Ruud Brood
Spijt dat hij - ondanks het moei-
lijke seizoen - besloot om Schel-
luinen vorig seizoen af te zeggen 
heeft hij dan ook niet. ,,Daardoor 
kan ik nu ook deze stap maken”, 
weet Jalloh, die ernaar uitkijkt 
om onder coach Ruud Brood te 
werken. ,,Daar verwacht ik veel 
van. Hij is een toptrainer, een 
grote naam die alles heeft mee-
gemaakt. Ik heb veel geleerd van 
voorgaande trainers, maar ik hoop 
dat hij echt het uiterste uit mij 
kan halen. Ik vind ook dat een 
trainer een speler kan maken of 
breken. Onder Enis Ulusan had ik 
bijvoorbeeld een mooi jaar in de 
Onder-19. Hij was iemand die zei: 
Abu, je kunt het. Ik hoop dat Ruud 
Brood ook dat vertrouwen in mij 
heeft, maar dat kan ik alleen zelf 

afdwingen. Ik vind het belangrijk 
dat een trainer positief is, ook als 
het minder gaat. En iemand die 
het spelletje ziet, maar daar heb ik 
bij hem geen twijfels over.”

Het feit dat Unitas op zondag aan 
de slag gaat met regionale jongens 
vindt Jalloh een ‘topidee’: ,,Dat 
wekt nog meer animo in de regio 
waardoor we Unitas nog groter 
kunnen maken dan de club al is. 
Misschien haal je daardoor op het 
begin niet meteen hetzelfde niveau 
als voormalige teams van Unitas-
zondag, maar ik geloof erin dat 
je met goede chemie in een team 
meer kan laten zien dan een team 
met alleen goede individuen.”

Maar eerst wil de 20-jarige Unitas-
ser het seizoen op zaterdag suc-
cesvol afronden. ,,Ik geloof er heilig 
in dat we er nog in blijven, maar 
het zijn soms echt moeilijke wed-
strijden. Die velden… Het voetbal 
lijkt soms meer op tafeltennis en ik 
denk dat mijn kracht juist is om te 
voetballen”, zo besluit Jalloh, die 
niet kan wachten zichzelf te bewij-
zen volgend seizoen. 

,,Minder werken, fi t worden en 
het uiterste uit mezelf halen. Dan 
komt het wel goed.”Abubakarr Jalloh: ‘Ik ga deze zomer heel fi t worden’
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Arkelse talenten dienen zich aan 
 In de eerste wedstrijd na de 
winterstop raakte Sem Baarda 
geblesseerd. Maar inmiddels is 
de jonge Arkelse nummer 10 vol-
ledig hersteld en maakt hij weer 
zijn minuten in de basiself van 
trainer Jerôme Ceton.

Tekst Theo Sprong
Foto Tim van Hoogdalem

“Tegen Herovina, voor ons toch al 
niet zijn fi jne wedstrijd, liep ik een 
scheurtje op in mijn lies. Misschien 
heb ik er te lang mee door gevoet-
bald. Op een gegeven moment 
ging het niet meer en lag ik er ruim 
een maand uit. Door de Carnavals-
break heb ik gelukkig maar drie 
wedstrijden gemist en kon ik in de 
topper tegen Ameide weer spe-
len”, lacht de Arkelse aanvallende 
middenvelder.

Het gaat goed met de ploeg. “We 
juichen niet te vroeg en roepen 
ook niet dat we kampioen willen 
worden of eventjes een periode-
titel gaan winnen. Hoewel dat op 
Schoonzigt wel voorzichtig wordt 
gefl uisterd. We kijken van wedstrijd 
naar wedstrijd. En laat ons trou-
wens met deze jonge spelersgroep 
eerst maar de tijd nemen. 

Bouwen aan een nieuw team en 
dan op termijn misschien een stapje 
omhoog. Misschien wel twee”, 
knipoogt de 17-jarige HAVO-

eindexamenleerling, die in Breda of 
Utrecht commerciële economie wil 
gaan studeren.

Op zijn vijfde begon hij met voet-
ballen en speelde altijd met iets 
oudere jongens. “Van die generatie 
speelt nu Siebe Rozendaal ook in 
het eerste elftal. Hij is een jaartje 
ouder. We voetbalden aanvankelijk 
in de JO-23 en dat ging schijnbaar 
zo goed, dat we bij aanvang van 
deze competitie werden overgehe-
veld naar de A-selectie.”

Echt geweldig
Baarda maakte zijn debuut als 
invaller tijdens de bekerwedstrijd 
tegen Schelluinen. “Een paar we-
ken later stond ik tegen Peursum 
in de basis. Op mijn positie moet 
ik zorgen voor diepte in het spel. 
Onze spitsen Han Dubbeldam, Jordi 
van Mill, IJsbrand van Eldik en niet 
te vergeten Corné van Horik zien te 
bereiken. Over hem gesproken, van 
Corné leer ik veel. In wedstrijden 
zie ik onze topscorer dingen doen, 
dan kijk ik mijn ogen uit. Corné is zo 

handig met een bal en uit de draai 
kan hij zo snel schieten. Echt gewel-
dig, dat doe ik hem nog niet na.”

Ook van andere oudere spelers 
leert Baarda veel. “Youri de Jong 
heeft, ondanks zijn jonge leeftijd, 
al  de nodige ervaring. Hij speelt 
op ‘6’. Helaas volgt hij voorbeeld 
van Daan Ruwaard en vertrekt naar 
Unitas. Gelukkig houden we nodige 
ervaring in de ploeg, met man-
nen als Robert Scheurwater, Remie 
Schuurman en Niek Trappenburg. Ik 
hoor vaak dat ik het grootste talent 
van ASV ben, maar in de JO-23 zit-
ten meer goede spelers. Een kwestie 
van tijd en keeper Sjors Donga gaat 
zijn eerste minuten maken in het 
eerste. En dat verwacht ik ook wel 
van Vincent Boer en Teun Lubbers. 
Maar alles op zijn tijd, laat deze lich-
ting eerst maar eerst eens een paar 
jaar met elkaar voetballen. Met z’n 
allen richting de derde klas en dan 
ga ik van lieverlee eens kijken of er 
voor mij iets moois voorbij komt.”

ASV Arkel 4
Sem Baarda is er heilig van over-
tuigd dat deze talenten zijn 
voorbeeld gaan volgen. “Ik hoor nu 
al vaak dat ik meer talent heb dan 
mijn vader Oscar. Pa heeft een paar 
wedstrijden in het eerste gespeeld, 
maar niet veel meer. Nu voetbalt 
hij nog elke zaterdag in het vierde, 
als aangever voor John de Jong. De 
vader van Youri en Frenkie.”

Het verschil met de jeugd is groot, 
zien de zoons. “Alles gaat veel 
sneller. In een jeugdwedstrijd kan 
je nog weleens rustig om je heen 
kijken, maar in de senioren is het 
een kwestie van vooruitdenken. Al 
voor je de bal ontvangt, moet je al 
een keuze maken en zien wie er vrij 
staat of loopt. Gelukkig helpt mijn 
trainer Jerôme Ceton heel  goed. 
Hij coacht veel en legt vaak dingen 
uit. Dat is fi jn voor jonge spelers 
zoals wij. Wij willen voetballen, 
met die intentie gaan we ook de 
wedstrijd in. Tegen ploegen die de 
beuk er in gooien, hebben wij het 
moeilijk. Onze trainer adviseert dan 
om niet mee te gaan in dat fysieke 
spelletje, maar vooral uit de duels 
te blijven. Vooral ons hoofd erbij. 
Tegen Herovina ging dat een paar 
keer goed fout. We lieten ons uit 
de tent lokken en prompt verloren 
we in Herwijnen.”

Een zeer goede leerschool voor de 
jonge pupillen van trainer Ceton. 
“Tegen Sv Meerkerk kunnen 
we over een paar weken lekker 
voetballen. Ameide was onlangs 
ook fysiek sterker, maar we bleven 
knap overeind en speelden gelijk. 
Een week later, helaas weer slechts 
een puntje. Uit tegen HSSC’61. 
Op enige afstand van Meerkerk en 
Ameide, blijven we meedoen 
om de prijzen en dus blijft het 
spannend tot de laatste 
competitieronde.”

Sem Baarda wil met Arkel tot laatst meedoen om de prijzen



De Bogerd
g e m e e n s c h a p s h u i sg e m e e n s c h a p s h u i sg e m e e n s c h a p s h u i s

van de Lingewijkvan de Lingewijkvan de Lingewijkvan dedé huiskamer

Kijk voor ons actuele programma op onze website www.stichtingdebogerd.nl 

W. de Vries Robbéweg 100 | 4206 AN Gorinchem | T (0183) 820 284 Edisonweg 1 - 4207 HE Gorinchem Tel.: 0183 - 628888 - Fax: 0183 - 628182
www.multi-instruments.nl - info@multi-instuments.nl

• Instrumentation
• Manufacturing
• Analytical

Productie, assemblage, testen, 
ontwerp en verkoop van:

✔  Industriële instrumentatie
✔  Instrumentbehuizingen en accessoires
✔  Hoge druk naaldventielen en kranen-

blokken
✔  Serie componenten en producten
 geproduceerd uit hoogwaardige
 roestvast staalsoorten
✔  Vlambewaking, branderbesturing-
 en ontstekingssystemen
✔  Wateranalyse monstervoorbereiding
 en meetsystemen
✔  Complete Emissie Monitoring Systemen

 Haarweg 2-c    4212 KJ Spijk    Tel.0183-619517

info@royalshadow.nl    www.royalshadow.nl (  in tuincentrum RANZIJN)

‘‘Uw zonwering en Rolluik Specialist’’ 

Woensdag 13.00-17.30
donderdag 13.00-17.30

Vrijdag  13.00-17.30
Zaterdag  10.00-15.00

Openingstijden

Kom naar onze showroom of bel 0183-619 517.

buitenzonwering

rolluiken

horren

markiezen

binnenzonwering

terrasoverkappingen

dakvensters

montage / onderhoud

inloopkasten

schuifdeurkasten

pvc Vloeren

zonnepanelen

 

Luxe 
trapstoffering
Incl. Tapijt, Rubber 
ondertapijt en Trap stofferen.

Uitgaande van een dichte trap 
van 13 treden excl. zijkanten.

Kwekelstraat 16 – Gorinchem (naast Multivlaai) – Tel. 0183-689411
www.woonstylinggorinchem.nl

GorinchemGorinchem

PVC vloer
Duurzaam, levensecht, onverslijtbaar, 

geluidsreductie, warmte-isolatie.

incl. egaliseren en geheel verlijmen.

499,- 

Vanaf 59,95 per m2 

per trap 

Plissé 
hordeur
In 4 kleuren leverbaar incl. meten 
+ montage

Vanaf 275,- 

Spetterende nazomeracties!Spetterende nazomeracties!

WOUDRICHEM - Woudrichem heeft een 
kledingplan ontwikkeld waarbij alle voet-
ballers, van jong tot oud inclusief de mei-
den en de dames, hetzelfde tenue dragen. 
Daarnaast krijgen zij een trainingspak en 
een tas. Uniformiteit dus op Het Bolwerk, 
waar toch al een frisse door de club wind 
waait. 
De aankleding van de teams gebeurt gefa-
seerd. Dit seizoen zijn de zeven senioren-
teams aangekleed. Volgend seizoen is de 
bovenbouw van de jeugd aan de beurt. In 
het derde jaar volgen alle pupillenteams. 
Voorzitter Wim Schaap: ,,Een bijzonder, 
maar ook kostbaar plan dat wij eerst aan 
de leden hebben voorgelegd. Het fi nanciële 
plaatje moet immers wel kloppen. De spe-
lende leden dragen wat bij.” Voor de A- en 
B-selectie is wat extra’s gedaan. Zij hebben 
een uittenue in de kleuren van Manchester 
City en ontvangen presentatiepakken om 
tijdens de wedstrijddagen te dragen. De 

club heeft goede afspraken kunnen maken 
met LF-Sport uit Werkendam, waarvan 
voormalig Woudrichem-speler Leon van 
Loon eigenaar is. De trainingspakken zijn 
geschonken door De HypotheekWeter uit 
Gorinchem.

Woudrichem onttrekt zich niet aan zijn 
maatschappelijke verantwoordelijkheid. 
Schaap: ,,Vorig jaar juni is Richard Verhoe-
ven, een spelend lid van ons, aan een hart-
stilstand overleden. Hij was pas 19 jaar. Wij 
hebben besloten om wat voor de hartstich-
ting te gaan betekenen. In de zomer is er 
tijdens de wedstrijd tegen RKC door Henny 
Verhoeven, de moeder van Richard, met 
een groepje gecollecteerd en hebben wij 
1100 euro kunnen overmaken. Het is de 
bedoeling dat wij periodiek dergelijke acties 
organiseren. Tevens dragen de spelers van 
alle teams op de linkermouw van het thuis-
tenue het logo van de hartstichting.” 

Uniformiteit op Het Bolwerk
(Advertorial)

 Elbert van den Doel
de lekkerste supermarkt van

het Beckmanplein

Heerlijk mals, 

ons Blonde d’Aquitaine 

rundvlees

Het lekkerste
brood uit

eigen bakkerij

kwaliteit van dichtbij door lokale leveranciers

Alles voor de
perfecte borrel

We hebben al voor
je gekookt

Het grootste 
fairtrade assortiment 

van Nederland



Ook nu weer de magie van het trainingskamp
Meer dan tien jaar maakt Bas van 
der Vliet deel uit van de Vurense 
A-selectie. Ooit gestart als voor-
hoedespeler, maar inmiddels uit-
gegroeid tot de balvaste nummer 
10 aan de Sportlaan in Vuren.

Tekst Theo Sprong
Foto Jeroen de Bruin

“Ik ben op mijn vierde, misschien 
vijfde jaar lid geworden bij de club. 
Logisch, want mijn vader Peter 
speelde ook jaren in het eerste 
elftal. Voetbal is er met de paplepel 
ingegoten”, verzekert de inmiddels 
26-jarige Vurenaar.  “Mijn broertje 
Luuk is ook selectiespeler. Helaas 
speelt hij door een kruisbandblessure 
en nu een onwillige hamstring 
nog niet zo vaak. Luuk is wel weer 
aangesloten en als hij voetbalt 
dan scoort hij gelukkig wel weer 
regelmatig.”

De bescheiden Bas, gezegend met 
een goed spelinzicht en een fi jne 
passing, ook. “Met acht goals en 
vijf assists in dit seizoen mag ik na 
veertien wedstrijden inderdaad niet 
mopperen. Ik loop bijna één op één, 
dat hoop ik vol te houden tot het 
einde van de competitie. Dat zou 
mooi zijn.”

Verdedigen is niet zo leuk
Na het doorlopen van alle 
jeugdelftallen, mocht Van der 
Vliet als aanvaller debuteren 
onder Sander van Steenis. “Ik was 
vijftien jaar oud en viel met grote 

regelmaat in. Op mijn zestiende 
nam Sander mij defi nitief op in de 
A-selectie en ik ben er nooit meer 
uit geweest. Hij werd opgevolgd 
door Albert van Zandwijk, een 
oud-ploeggenoot. Achteraf, tot nu 
toe, de fi jnste tijd. Als jonkie vond 
ik het heerlijk om nog met de oude 
garde te voetballen en dan moet je 
denken aan een Bart Muilenburg 
en Tim Ippel. Een leuk team ook. 
Aanvankelijk was ik aanvaller, maar 
daarvoor ben ik gaan voetballer. 
Mijn zwakte is dat ik verdedigen 
niet zo leuk vind. Ik wil hooguit 
weleens met de nummer 6 van de 
tegenstander meelopen, maar mijn 
hobby is het niet.”

Later trainde hij onder Ron Vlot, 
Rick Kolff en Gilberto Smit. 
“Volgend seizoen staat André van 
Vugt voor de groep. Inmiddels is het 
een aardig rijtje aan het worden. 
Het is moeilijk om de beste trainer 
te kiezen. Ze waren allemaal heel 
verschillend. Nogmaals onder Albert 
was het genieten en fi jn. De jonge 
Rick Kolff was tactisch misschien het 
meest vaardig.”

Leuke mix
De ervaren Van der Vliet weet 
waarover hij praat. “Samen met 
mijn maatje en huidig aanvoerder 
Ian van Wijk vormen we bijna al de 
oude garde. Inmiddels hebben wij 

met Danny Muilenburg, Lorenzo 
Kooiman en keeper Tim Ritmeester 
alweer tien seizoenen Vuren 1 in 
de benen. Op dit moment hebben 
we een leuke mix, met een jongere 
middengroep van mijn broertje 
Luuk, Björn Paul, Jente van der 
Vliet, Tygo van Markus en Jari 
Deurhof. Luuk is 23 en daaronder 
zitten jonge knapen als Yannick 
van Horssen, Thom van Berghe, 
Tieme van der Vliet, Devin van Hees, 
Merijn Mol en Brent Paul. Echte 
tieners en in combinatie met de 
rest van de selectie, hebben we een 
mooie mix.”

Van der Vliet lacht. “Op een 
middenveld met louter linkspoten. 
En dat is zeker opvallend te noemen. 
Ze zeggen dat voetballers met een 
linkerbeen iets extra’s hebben. 
Persoonlijk zie ik dat niet zo. Als we 
willen, kunnen we ook een nuttige 
pass geven met rechts.”

Terughoudender
De huidige competitie noemt hij 
bizar. “Als je twee keer wint sta 
je in de top 4, maar als je twee 
wedstrijden verliest kan je zomaar 
op een degradatieplek staan. 
Onze trainer heeft bij aanvang 
van de competitie als doel gesteld 
om minimaal bij de eerste drie te 
eindigen. Als spelersgroep zijn wij een 
stuk terughoudender. In deze sterke 
competitie zijn we al blij als we ons 
veilig spelen en zo vroeg mogelijk 
van de onderste plekken wegblijven. 
Door de versterkte degradatie wordt 

er in deze vierde klas best op een 
behoorlijk niveau gevoetbald. Het zit 
in ieder geval dicht bij en op elkaar. En 
het zal spannend blijven tot de laatste 
wedstrijden, vermoed ik. Iedereen 
kan ook van iedereen winnen. De ene 
week wint Meerkerk voor de tweede 
keer in het seizoen met grote cijfers 
van MVV’58, om een week later 
van het onderaan staande Unitas te 
verliezen.”

Verliezen doen de Vurenaren 
na de winsterstop gelukkig niet 
meer zo vaak. “De magie van het 
trainingskamp, noemen wij de 
opvallend wel behaalde punten in 
de tweede seizoenshelft. Al jaren 
zijn we in het voorjaar veel beter dan 
bij aanvang van de competitie. Op 
één seizoen na, draaien we na een 
geslaagd trainingskamp altijd heel 
goed. Nee, ik vertel het geheim niet.”

Wel windt Van der Vliet geen doekjes 
om zijn persoonlijke ambities. “Ik ben 
ooit benaderd door hoger spelende 
clubs. Het was best aantrekkelijk 
om te kijken waar mijn grenzen 
zouden liggen. Maar je weet nooit 
waar je terecht komt. Vuren is echt 
mijn cluppie. Ik ben bovendien 
sinds december vader van dochter 
Tess en heb een mooie baan als 
verkoopmedewerker gevelbeheersing 
bij Merford. De ambitie om nog een 
keer elders te gaan voetballen heb ik 
nooit gehad, laat mij maar proberen 
minimaal vijftien jaar in Vuren 1 te 
spelen. Dat zou al een prestatie op 
zich zijn.”

Bas van der Vliet wil minimaal vijftien jaar in Vuren 1 spelen
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Topkeeper Jan Schimmel mag eindelijk
aan de bak bij Herovina

Als je in Herwijnen bij wedstrij-
den van Herovina sportpark De 
Kol opstapt, is het toch verras-
send dat doelman Jan Schimmel 
(32) daar onder de lat staat. De 
sluitpost heeft bij topclubs in 
het amateurvoetbal immers een 
geweldig cv opgebouwd. 

Tekst Wout Pluijmert
Foto Gerald van Zanten

Zijn overstap van Achilles Veen 
naar Herwijnen stuitte vooral bij 
de KNVB op bezwaren. Formeel 
hadden ze in Zeist gelijk, want 
Schimmel was eind juni wat te 
laat met zijn overschrijving. In 
principe mocht hij daarom pas in 
juli 2025 in het eerste elftal van 
de Herwijners gaan keepen. “Om 
toch wat te doen te hebben ben 
ik in het derde elftal van Herovina 
gaan voetballen. Een paar keer niet 
keepen is ook wel weer eens leuk. 
Uiteraard stond ik vanwege mijn 
goede trap in de spits. Ik scoorde in 
drie wedstrijden vijf goals. Dat was 
zo slecht nog niet.” Natuurlijk ging 
hij met Herovina begin januari op 
trainingskamp naar de zon in het 
Spaanse Torremolinos. “Dat was 

ongeloofl ijk om mee te maken. Wat 
een sfeer zeg. Een biertje lusten ze 
wel bij deze groep.”
“Uiteindelijk werd ik na veel 
druk van Herovina-zijde toch 
vrijgegeven.” Op 15 maart keepte 
Schimmel pas zijn eerste wedstrijd, 
tegen Peursum. De ploeg moet nog 
wat punten halen om niet serieus in 

de problemen te komen. Schimmel 
stelt vast dat Herovina echt te laag 
staat. “Met een fi tte groep doen wij 
met de beste mee, maar het is niet 
normaal hoeveel blessures er zijn.” 
Hij noemt moeiteloos een handvol 
spelers op die, in goeden doen, bij 
trainer Denny van Geffen zo in de 
basis kunnen beginnen.

Landskampioen
Jan Schimmel, op 4 juli 1992 
geboren in Tiel, had Theole 
als eerste club. En dan komt 
vanaf de jeugd van Vitesse het 
indrukwekkende rijtje met TEC, FC 
Lienden waar hij landskampioen bij 
de amateurs mee werd, vervolgens 
Achilles Veen, een pechjaar bij 
Kozakken Boys en na zijn herstel 
GVVV en opnieuw Achilles Veen, 
waar hij leek te blijven. “Ik kreeg 
vorig jaar echter een andere 
baan en heb mede omdat wij 
inmiddels twee kinderen hebben 
een stapje teruggedaan. Ik heb in 
mijn woonplaats Herwijnen voor 
Herovina gekozen. Ik pak nu mijn 
tas, steek wandelend een straat over 
en ben op de club. Geen reistijden 
meer, heerlijk.” Bij Herovina 
mag hij wel eens een training 
overslaan, Dat kon in de top van het 
amateurvoetbal uiteraard niet.

Schimmel was een groot talent. 
Hij stond dus onder de lat bij een 
aantal gerenommeerde clubs toen 
hij de overstap naar Kozakken 
Boys maakte. In gedachten gaat 
hij nog maar eens terug naar die 
donderdagavond eind oktober 

2021 in Werkendam. “De training 
zat er rond half tien op. Wij 
hadden nog een afsluitende grote 
partij. Ik zette vol aan om een 
bal te onderscheppen, maar viel 
meteen voorover. Ik heb het kort 
uitgeschreeuwd van de pijn. Het 
was alsof er een mes door mijn 
kuit ging.” Zijn achillespees was 
afgescheurd en dat betekende einde 
seizoen. Het herstel daarvan kostte 
hem bijna een vol seizoen. Schimmel 
kon niet door bij de ‘boys’, zocht 
contact met GVVV-trainer Gery 
Vink - met wie hij eerder bij TEC 
werkte - en kwam zo in Veenendaal 
terecht. Ook op Panhuis zat het 
niet mee. Bij aanvang van dat 
nieuwe seizoen kreeg Schimmel 
al snel last van een liesblessure en 
dat maakte het moeilijk om eerste 
keeper te worden. “Omdat ik 
daarom niet aan spelen toekwam, 
heb ik de keuze gemaakt om verder 
te kijken. Ik had een goed gevoel 
bij Achilles Veen, omdat ik er al 
eerder actief was. Toen na zes duels 
de competitie door corona werd 
beëindigd, waren wij koploper. 
Dat gaf toen aan dat Achilles Veen 
boven in de vierde divisie moest 
kunnen meedoen.”Jan Schimmel stijlvol in actie. Nu eindelijk ook voor Herovina

c r e a t i e v e  v o r m g e v i n g



Schilderwerken &
Bouwonderhoud

Professionele schilder Houtrotherstel

Glaszetten Spuiten van wanden
en plafonds

Gaanweg 23, 4214 KA Vuren
06 - 51 66 02 16
info@looijenschilderwerken.nl
www.looijenschilderwerken.nl

Ramadan Cup Gorinchem 2025: 

Een avond vol sport en
saamhorigheid  

Op zaterdag 15 maart vond in 

Gorinchem de jaarlijkse Ramadan Cup 

plaats, een sportief en verbindend 

evenement dat deelnemers en 

toeschouwers samenbracht in de geest 

van sportiviteit en broederschap. Dit 

jaar namen maar liefst meer dan 100 

spelers het tegen elkaar op in een 

spannende competitie.

Een bijzondere avond
Het evenement werd georganiseerd 

in samenwerking tussen Gorinchem 

Beweegt, ZVG/Cagemax, de Suleyman 

Celebi Moskee, Moskee Annasr en 

Stichting Boukie. De avond begon met 

een gezamenlijke iftar, waarbij spelers 

en bezoekers samen het vasten braken 

en zich voorbereidden op een nacht 

vol sportieve strijd en gezelligheid in 

sporthal De Hoefslag. Na een reeks 

intense wedstrijden eindigde het 

toernooi met een sfeervolle suhoor 

(maaltijd vlak voordat de zon opkomt), 

georganiseerd door de Suleyman Celebi 

Moskee.

Meer dan voetbal
De Ramadan Cup is niet zomaar een 

toernooi; het is een evenement dat 

de gemeenschap samenbrengt om 

verbinding te creëren. Jong en oud, 

verschillende culturen en achtergronden 

kwamen samen om niet alleen te 

strijden om de winst, maar ook om 

vriendschap en respect te vieren. Het 

succes van de avond toont de kracht 

van sport als bindmiddel binnen onze 

samenleving in Gorinchem.

Namens Gorinchem Beweegt en de 

organisatie; dank aan alle deelnemers, 

vrijwilligers en partners die deze 

bijzondere avond mogelijk hebben 

gemaakt. Op naar de volgende editie!

Na een spannende competitie kroonde Gorinchem Spor zich tot winnaar van de Ramadan Cup

Maak een keuze uit een van onze heerlijke vis- en vleesgerechten,
zodat u met een voldaan gevoel kunt genieten.

Grote Markt 29
Gorinchem
Telefoon 0183 - 630501

7 dagen per week geopend

www.degasterij-gorinchem.nl

Sfeervol eten aan
  de Grote Markt!



‘Weer eventjes de voetbalschoenen aan, 
maar waarschijnlijk niet voor lang’

Met Jamy Goemaat draait dorps-
club SVS’65 weer mee in de top 
van de vijfde klasse. Soeverein 
leidt de ervaren voetballer de 
achterhoede van de vijfdeklasser 
en na de winst tegen ASH en het 
gelijke spel tegen Asperen is het 
gat met deze ploegen een stuk 
kleiner geworden. “We hebben 
bovendien nog een wedstrijd 
minder gespeeld, dus wie 
weet..”, hoopt Goemaat. 

Tekst Theo Sprong
Foto Sören van Rooij

Zijn wieg stond 36 jaar geleden in 
het Beatrixziekenhuis. Hij groeide 
op in de nabijgelegen Gildenwijk en 
werd via een vriend van zijn zus lid 
bij Unitas.”

Den Haan en Elands
De verdediger doorliep soepeltjes 
de jeugdopleiding op Molenvliet en 
werd als jonge B-junior opgenomen 
in de A-selectie van het trainersduo 
Philip den Haan en Leon Elands. “Af 
en toe een invalbeurtje en niet veel 
later had ik een vaste plek. Helaas 
degradeerden we uit de eerste klas, 
om daarna wel weer gelijk terug te 
keren. Dat kon ook niet anders, met 
medespelers als Christiaan Perrier, 
Ramon Putters, Boukie, Tuncay Ars-
lan, Richard Smaal, André Zondag 
en niet te vergeten oud-prof Richard 

van Gils. Die legde de ballen op je 
stropdas en daar wist Zondag wel 
raad mee.

Op zijn negentiende liep hij stage bij 
FC Utrecht, maar na zes trainingen 
en twee oefenwedstrijden, scheurde 
Goemaat zijn enkelbanden om 
vervolgens niets meer te hebben 
gehoord. “Na de verloren 
beslissingswedstrijd tegen Beerse 
Boys, brak er iets bij mij. WNC belde 
vier dagen later en ik maakte de 
stap naar de 1e klasse zaterdag.”

“Een topclub. Aanvankelijk op 
het middenveld, maar ik maakte 
de afspraak een linie te zakken. 

Helaas was die positiewisseling 
geen lang leven beschoren en na 
een akkefietje met trainer Cor 
Prein leverde ik mijn tas in. Met 
het idee om mij volledig te richten 
op het zaalvoetbal. Met Jogadores 
voetbalden we op een hoog niveau, 
met mannen als Remie Schuurman 
en Sjors Hendriks.”

Het veldvoetbal leek verleden tijd. 
“Dat dacht ik ook, maar toen ik mijn 
voormalige vriendin uit Woudrichem 
leerde kennen en trainer Leon Elands 
op Het Bolwerk zag staan, stond ik 
ook zo op het veld. Heerlijk om weer 
bij de jongens te horen. We hadden 
met spelers als Yoeri Duyzer, Wim 

Holster, Corné Nijhof, Tim Saaman, 
Wilty en Danny Schaap een pracht 
elftal. Lex Kramers werd de minst 
gepasseerde amateurkeeper van 
Nederland en wij kampioen met 23 
gewonnen wedstrijden en slechts 
één verliespartij. Na de winst op 
Leerdam Sport met de pont vanuit 
Gorinchem terug naar Woerkum en 
daarna met de vrachtwagen door 
de vesting. Geweldig. Later haalden 
we regelmatig een periodetitel in de 
2e klasse. We hebben wat feestjes 
gehad bij de club. Haha.”

Na zeven seizoenen Woudrichem 
zette de verdediger een nieuwe 
streep onder zijn ‘voetbalcarrière’. 
“Mijn relatie liep stuk en ik wilde, 
naast aandacht voor mijn werk, er 
vooral voor mijn zoontje zijn. Hij 
staat bovenaan. Vorig jaar heb ik 
met Spijk meegedaan aan de Prox-
sys Cup. En toen in het najaar werd 
gevraagd ‘Je bent het puzzelstukje 
achterin, wil je bij onze gezellige 
vereniging komen spelen?’ stond ik 
ineens weer binnen de lijnen. Onder 
de voorwaarde dat Raf op de bank 
mag zitten. Samen met Felix Otte 
vorm ik het centrale duo achterin. 
Felix is pas 21, maar in potentie de 
allerbeste verdediger waar ik mee 
samen heb gespeeld. Hij is leergie-
rig, ontwikkelt zich geweldig en is 
eigenlijk toe aan een stap hogerop 
bij een stabiele vereniging.”

Voor hoe lang Goemaat op het 
veld staat, is de volgende vraag. 
“Door mijn persoonlijke ervaringen, 
wil ik mijn arbeidzame leven over 
een andere boeg gooien. Ik werk 
voor een Zweedse spaarbank, die 
schulden van klanten koopt en 
daaraan iets probeert te verdienen. 
Booming business, veel huishoudens 
zitten door de hoge rekeningen in 
de financiële problemen. Het is fijn 
om mensen te helpen, maar ik wil 
op een andere manier van betekenis 
zijn voor mensen.”

Healing In Motion
Goemaat legt uit. “In mijn privéleven 
heb ik geleerd met tegenvallers om 
te gaan, te dealen en heb me daarin 
verdiept. Alles wat je meemaakt sla 
je op in je onderbewustzijn en in je 
lichaam. Dat resulteert in fysieke en/
of emotionele klachten en dat raak 
je niet kwijt met voetballen of een 
avondje drinken. Ieder mens heeft dit 
soort ervaringen en bouwt verschillen-
de trauma’s op in haar of zijn leven. 
Na diverse opleidingen gevolgd te 
hebben, ben ik mijn eigen bedrijf Hea-
ling In Motion opgestart. Door middel 
van speciale technieken, waarbij je 
niet hoeft te praten, help ik mensen 
om gelukkiger en vrijer te leven. Met 
mijn ervaringen, waardevol zijn voor 
de samenleving. En ja, daar past 
waarschijnlijk niet een voetbalwed-
strijd met Spijk tegen Asperen in.”

Binnenkort de volledige focus op Healing in Motion

22 april 2025 • pagina 27

IN DE REGIO
www.madeby-elands.nl

c r e a t i e v e  v o r m g e v i n g

100-jarige scheidsrechtersvereniging GSV
levert arbiters van 17 tot 77 jaar

De Gorinchemse Scheidsrechters 
Vereniging (GSV) leefde in april 
even in een roes. Op 8 april 2025 
was het precies honderd jaar ge-
leden dat de vereniging in werd 
opgericht. Na SEO in Enschedé 
(1919) was het pas de tweede 
groep scheidsrechters die zich op 
een dergelijke wijze verenigden. 
Zaterdag 12 april was het feest 
op Molenburg met als hoogte 
punt de Koninklijke onder-schei-
ding die door burgemeester 
Reinie Melissant werd uitgereikt.

Tekst Wout Pluijmert
Foto NOUK. Creative Studio

En wat werd het een feest in de 
sfeervolle tent, met natuurlijk de aan-
wezigheid van heel veel (oud)leden, 
vertegenwoordigers van de KNVB en 
van de overkoepelende organisatie 
COVS. 
Voorzitter Ron Collé, secretaris Sjors 
de Jong en de nog altijd als scheids-
rechter actieve Ben Wirken benadruk-
ken het belang van de GSV.

Wirken - hij was twintig jaar bestuur-
der binnen de GSV - heeft inmiddels 
de leeftijd van 77 jaar bereikt, maar 
de voormalig politiebeambte neemt 
als het even kan de fluit nog ter 

hand. Hij is de oudste scheidsrechter 
binnen de GSV die nog altijd actief is. 
,,Ik ben samen met mijn collega Jur 
Froma bij Adriaan van Ooijen op de 
Langendijk in Gorinchem de cursus 
gaan volgen. In maart 1978 ben ik 

begonnen met als eerste wedstrijd 
in de voormalige afdeling Dordrecht 
GDC 4 tegen Brakel 3. Dat duel werd 
toen in Eethen gespeeld omdat het 
veld in Brakel vanwege hoog water 
onder stond.”  

Scheidsrechters met een achtergrond 
bij de politie zijn er genoeg. Wereld-
topper Danny Makkelie is het be-
kendste voorbeeld. Op dit moment 
is Hardinxvelder Pieter van Veelen 
- werkzaam bij de politie - de hoogst 
acterende scheidsrechter binnen de 
GSV. Ook voorzitter Ron Collé heeft 
een verleden bij de politie. Wirken: 
Het helpt je in het veld wel, ja, want 
corrigeren en leidinggeven zit je als 
politieman in het bloed.” Sleeuwijker 
Wirken - hij maakte zes jaar deel 
uit van het hoofdbestuur van de 
COVS - stootte in 2004 met nog drie 
GSV-collega’s (Ies Roeland, Maarten 
Harskamp en Fred Vos) door naar de 
landelijk hoogste groep. Toptijden 
destijds voor de GSV. ,,Ik floot voor 
7000 toeschouwers de Bollenstreek-
derby FC Lisse tegen Rijnsburgse 
Boys in de hoofdklasse.”

Wirken kan het wereldje niet loslaten. 
Hij voelt zich nog altijd nauw betrok-
ken bij molestaties van scheidrechters. 
,,Zware zaken komen via de KN-
VB-tuchtcommissie bij mij terecht. Ik 
sta voor honderd procent achter mijn 
collega’s. Wat mij nog altijd dwarszit 
is dat een zaak waarbij een collega is 
geslagen en geschopt hij nooit is ge-
rehabiliteerd. Die vereniging is destijds 
vrijgesproken. Dat is zeer onbevre-

digend.” Ben Wirken is blij met de 
komst van zeven jonge talenten bij de 
GSV. ,,Ik zou ze mee willen geven dat 
ze vlieguren moeten maken en niet 
al te gauw omhoog moeten willen 
gaan. Het kan met jonge talenten 
ook te snel gaan. Als het mij wordt 
toegestaan zou ik de vijftig jaar als 
scheidsrechter wel willen halen.”

Ook Ron Collé (60) floot dus eerder 
wedstrijden op het hoogste amateur-
niveau en was al eens van 2007 tot 
2017 tien jaar voorzitter van de GSV. 
In 2022 pakte hij de draad weer op. 
Hij is overigens al 32 jaar als scheids-
rechter actief. Sjors de Jong (55), 
evenals Collé wekelijks onderweg 
om wedstrijden in goede banen te 
leiden, werd in 2002 bestuurslid bij de 
GSV en stapte er in 2016 even uit om 
samen met Collé in 2022 weer in het 
bestuur terug te keren, als secretaris. 
Hij fluit inmiddels 26 jaar. De GSV ziet 
met 42 actief fluitende leden waarvan 
een handvol op divisieniveau, op 
diverse vlakken een rol voor zichzelf 
weggelegd. Om hun leden komend 
van Tiel tot Sliedrecht fit te houden, is 
er een conditietrainer wekelijks actief. 
Collé: ,,De trainingen op de woens-
dagavond, met een flinke groep op 
de velden van SVW, zijn vooral op 
conditioneel gebied onmisbaar.”

Het bestuur van GSV v.l.n.r: Thijn Schouten, Hendri ‘t Lam, Nico Hardenbol, 
Ron Collé, Kristian Versluis, Sjors de Jong, John van Ooijen, Sjaak de Wild 
en Owen Struijk
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